
prilis 30-tól május 5-
ig sokféle program-
mal várták a szerve-
zők a Cegléd 660.
születésnapját ünnep-
lőket a Városnapo-

kon. Április utolsó napján, a
Nemzetközi Jazznap alkalmából
Bori Jazz „ünnepi kiadás” kon-
cert várta a jazz kedvelőit az
Ordass közben.
Május 1-jén Dr. Csáky András pol-

gármester ünnepi beszédével, a 6
és 60 évesek köszöntésével, vala-
mint a hagyományőrző táncegyüt-
tesek műsorával vette hivatalosan
is kezdetét a 660 éves Cegléd tisz-
teletére az idei Városnapok a
Kossuth téren. A színpadon a
Cegléd Táncegyüttes gyermek és
felnőtt csoportjai, a Roma Tánc-
ház, a Patkós Irma Művészeti Isko-
la és a Mizsei Vadrózsák néptánc-
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Városnapok

csoport lépett fel. Este a színpadon
Király Viktor és DR BRS, majd a
nap zárásaként a Zaporozsec zene-
kar adott koncertet.
Május 2. a sport jegyében telt
Cegléden: a 660 perc sport prog-
ram keretében 22 sportág volt ki-
próbálható a Kossuth téren. A nap
660 méter futással kezdődött az
általános- és középiskolások rész-
vételével. A kilátogató fiatalok 21
helyszínen az iskolájuknak gyűj-
tögették a verseny pontokat. Az
1.300 résztvevővel zárult a legak-
tívabb iskola a Várkonyi István
Általános Iskola volt. Az eredmé-
nyességben nem a létszám dön-
tött, de az iskolák közötti versenyt
is a Várkonyi nyerte.
Este 25 éves jubileumi koncertjét
adta a ceglédi Zanzibár zenekar.
Május 3-án 12 helyszínen szól a
zene a XIV. Ceglédi Utcazene
Fesztiválon a belvárosban. A
PéntekenkéntÉk, a Fournever, az
Andromeda Handpan Music, a
Soul wanders, a Jolene Drive,

Nory, Kiad, Wirág, a Csókolom,
átmehetek játszani?, Skylar,
Pertics Róbert és Karnóth Kamilla
produkcióira este fél 8-ig lehetett
szavazni. Megtelt a Kossuth tér a
Margaret Island koncertje alatt is,
majd a Városháza és a Földhivatal
épülete kapott látványos fényfes-
tést, este pedig a The Pontiac fellé-
pése zárta a napot. Kézművesek,
termelői piac, mesterségbemu-
tatók, játékok és több gyermekmű-
sor is várta az érdeklődőket május
4-én az Eötvös téren kialakított
Régi Idők Piaczterén. Este pedig
Charlie adott nagy sikerű koncer-
tet, de tűzzsonglőrök műsora is is
sok nézőt vonzott. Az ünnepségso-
rozatot egy komolyzenei koncert
zárta május 5-én. Teltházas lelátó
előtt adta Dvořák: Stabat mater
hangversenyét a Ceglédi Kardos
Pál Pedagógus Énekkar, a Cser
Miklós Kamarazenekar, a Ge-
sualdo Kamarakórus és a Vasas
Művészegyüttes Vass Lajos Kórus
a Gál József Sportcsarnokban.á

Vála
sztási Körkép



Fejlesztés a Török
iskolában

KÉT SZERVEZET KÖZÖS munkájá-
nak és a diákok összefogásának kö-
szönhetően szépülnek tovább a Tö-
rök János Református Oktatási Köz-
pont mosdói. 17 mellékhelyiség ki-
festését vállalták a festő szakmát ta-
nulók. A HÉSZ Szövetkezet diákjai
az Edunet Alapítvány égisze alatt
megvalósuló képzésben vesznek
részt. Az oktatás fontos része az ön-
kéntesség, amire az iskolai mosdók
kifestése is kiváló példa.

Város bora verseny
8 FEHÉR, 1 ROZÉ ÉS 5 vörösbor ver-
sengett idén a Város Bora választá-
son. Az idei megmérettetésre 6 pin-
cészetből érkeztek a minták. A boro-
kat szín, tisztaság, illat, íz és összbe-
nyomás alapján értékelték a meghí-
vott vendégek. A versenyen győztes
bor – fehér és vörös kategóriában – a
„Cegléd Város Bora” címet a követ-
kező évi választásig viselheti.

Kikeleti kavalkád
„ZÖLD CEGLÉD, mint közösségi
tér – kikeleti kavalkád és utcaün-
nep” címmel hirdetett eseményt a
Köz-Tét Egyesület április 12-én. A
Szabadság téren ezúttal is helyi és

környékbeli termelők, helyi szer-
vezetek, valamint alkotók mutat-
koznak be. Az esemény részeként
táncházat is tartottak a Cegléd
Táncegyüttes közreműködésével.
A program célja a környezetvéde-
lemre és a helyi közösségekre való
figyelemfelhívás. A rendezvény a
Nemzedékek az Alföld Kapujáért
Alapítvány támogatásával jött lét-
re, este minden érdeklődőt a Gríz
zenekar koncertjére vártak.

Holokauszt
emléknap

A HOLOKAUSZT MAGYARORSZÁGI
áldozataira emlékeztek április 16-
án a Városháza dísztermében. „Az

emlékezés nem öncélú, nem múltba
révedés, hanem a jövő érdekében
felvállalt tevékenység. Mindenkor
emlékeznünk kell, hogy ez a borza-
lom, mely a náci haláltáborokban
lezajlott, ne ismétlődhessen meg. A
holokauszt igazi valósága az áldo-
zatok sajátos életútja, múltjukkal,
érzéseikkel, vágyaikkal.” – mondta
köszöntőjében Dr. Csáky András
polgármester.
Prof. Dr. Róna Tamás főrabbi arról
beszélt: Cegléden egykoron egy
közel 1000 fős magyar-zsidó kö-
zösség élt. Az 1910-es évek után ez
a szám elkezdett csökkeni és ami-
kor a II. világháború idejéhez ér-
keztünk, akkor körülbelül 670 lé-
lekről tudunk. Ebből a 670 lélekből
540 soha nem tért vissza. Emlékez-

tetett: nagyon nagy felelősségünk
van, hiszen egyre kevesebb a túl-
élők száma, egyre kevesebb ember-
től tudjuk a történetét meghallgatni,
hogy min ment keresztül. A túlélők
közül pedig nagyon sokan nem
tudtak az átélt szörnyűségekről be-
szélni. Ma Magyarországon keve-
sebb mint 1500 Holokauszt túlélő
él. A megemlékezésen „Mégis
mondj igent az életre!” címmel a
Bem József Műszaki Technikum és
Szakképző Iskola diákjai tartottak
emlékező műsort.

Vásárok városa
VÁSÁROK, PIACOK, PORTÉKÁK -
Történetek a 660 éves Cegléd múlt-
jából címmel nyílt időszaki kiállítás
az idei Városnapok keretében a
Kossuth Múzeumban. A megjelen-
teket Zakar József múzeumigazgató
köszöntötte, a kiállítást Dr. Török
Róbert, a Magyar Kereskedelmi és
Vendéglátóipari Múzeum igazgató-
ja nyitotta meg. Egykori és mai kö-
zösségi terek, áruk, emberek, tár-
gyak pillanatait mutatja be a tárlat.
A 14. századtól a 21. századig tart
az a képzeletbeli séta, melyet végig-
járhat a látogató. A tárlat szeptem-
ber 30-ig látogatható.

India képekben
A SOKUNK SZÁMÁRA SEJTELMES
világban, Indiában készült képek
láthatóak a Ceglédi Galéria leg-
újabb kiállításán. Az alkotó, Sallai
László fotóművész, aki harmad-
szor járt a különleges országban, az
ott fotózott többezer felvétel közül
válogatott a tárlatra 42 képet. A
színes fotókon embereket, arcokat,
tekinteteket látni – melyek mind-
egyike egy-egy sorsot rejt.

Foltvarró kiállítás
A KOSSUTH MŰVELŐDÉSI Köz-
pont Folton-Folt Klubjának leg-
újabb alkotásaiból nyílt kiállítás az
intézmény kamaragalériájában. A
foltvarrókat Korondi Rózsa, a Ceg-
lédi Alkotók Egyesületének tagja
erre az alkalomra írt versével, Pin-
tér Boldizsár, a Kecskeméti Refor-
mátus Gimnázium tanulója pedig
hangszeres játékával köszöntötte.
A tárlatot Hegedűs Ágota alpolgár-
mester nyitotta meg. A kiállítás
május 31-ig tekinthető meg.

Ifjúsági fórum
KILENCEDIK ALKALOMMAL ren-
deztek ifjúsági fórumot Ceglé-
den. A rendezvény idén a sport és
egészség témakörére épült hiszen
az esemény egyik célja az volt,
hogy összehozza a fiatalokat és
megvitassák a sport egészséges
életmódban betöltött szerepét. A
diákokat több feladat és foglalko-
zás is várta a nap folyamán.

Író-olvasó találkozó
ZÁVADA PÉTER KÖLTŐ, drámaíró,
műfordító volt április 23-án ked-
den a Kávéház és Irodalom nevet
viselő sorozat vendége. Székelyné

Nagy Zsuzsanna ötödik alkalom-
mal várta az irodalomkedvelőket
egy igazi kávéház beszélgetésre.

30 éves iskola
HARMINC ÉVES LETT a katolikus
általános iskola. A jubileumi ünne-
pen Marton Zsolt püspöki hálaadó
szentmiséjével és a gyerekek mű-
sorával emlékeztek meg arról,
hogy az intézmény három évtizede
szolgálja a katolikus közoktatást.

Film Ceglédről
FILM KÉSZÜL CEGLÉDRŐL, a vá-
ros történetéről. A Ceglédi Városi
Televízió, valamint a Kossuth Mú-
zeum közös produkciója Cegléd
várossá válásának 660. évforduló-
ja alkalmából készül. A készítők
nem csupán a jeles évfordulóra
gondolnak alkotásukkal, hanem a
település első régészeti leleteitől
kezdve egészen napjainkig terve-
zik bemutatni Cegléd 660 éves tör-
ténelmét. Az ebből az alkalomból
készülő filmet 6 részesre tervezik,
melynek első epizódja várhatóan
május elején kerül bemutatásra.

Hírek
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Fotó: Szokolai Attila

Fotó: Kisfaludi István



90. szülinap
KILENCVENEDIK SZÜLETÉSNAPJÁT
ünnepelte Fehér Károly, aki zász-
lósi rendfokozattal vonult nyugál-
lományba a Nagykőrösi Rendőr-
kapitányságról. Évtizedeket szol-
gált tisztességgel, becsülettel, és
reméljük unokája, Fehér Nándor
őrmester is hasonló babérokra tör.
A köszöntésről a Pest vármegyei
rendőrség oldala adott hírt. Nándi
szintén Nagykőrösön, bűnügyes-
ként dolgozik, emellett rendészet-
tudományt tanul, a nagypapa pe-
dig mérhetetlenül büszke utódjára,
hogy nyomdokaiba lépett és to-
vább viszi ezt a nehéz, de szépsé-
ges hivatást a családban. A remek
formában lévő volt kollégát uno-
kája és az ő parancsnoka (Török
Csaba ezredes) köszöntötte utóbbi
meghívására ezen az irigylésre
méltó, kerek évfordulón.

Gyányi-Túri díj
AZ IDEI TANÉVBEN is megrende-
zésre került dr. Túri József házi-
orvos támogatásának köszönhe-
tően az immár hagyományosnak
mondható Gyányi-Túri díj oda-
ítélését megelőző verseny, elő-
adássorozat a Ceglédi Kossuth
Gimnáziumban.
„A 9. és 10. évfolyamos diákoktól
összesen 15 pályamunka érkezett
be a biológia szakos kollégákhoz
az egészséges életmóddal, civili-
zációs betegségekkel és egyéb ci-
vilizációs problémákkal, valamint
a megoldásukra tett javaslatokkal
együtt. Az előválogatás után 7 pá-
lyamű jutott tovább az elődöntő-
be, ahol már be is mutatták a diá-
kok a félig elkészült prezentáció-
ikat és utalásokat tettek a még be-
lekerülő részekkel kapcsolatban.
Innen 4 pályamunka jutott az
Egészségnevelési és Sportnapon
megrendezésre kerülő döntőbe. A

döntő zsűrijében természetesen
jelen volt a díj névadója dr. Túri
József is, mellette Cserháti Tamás
igazgatóhelyettes, Bata Krisztina
és Hegedűsné H. Eszter szakta-
nárok vettek részt az elkészült pá-
lyamunkák értékelésében. A zsű-
ri egyöntetűen Molnár Luca Anna
9.a osztályos tanuló pályamunká-
ját emelte ki, amit Anna távollét-
ében osztálytársa Tóth Balázs
adott elő, melynek témája Test-
kép és étkezési zavarok 12-18
éves korban. Így ő szerezte meg
az első helyet és az ezzel járó ju-
talmat, melyet doktor úr ajánlott
fel és az évzáró ünnepségen kerül
majd átadásra.” – számolt be az
intézmény közösségi oldala.

Alma Mater koncert
HÁROM ÉVE DÖNTÖTT ÚGY a
Ceglédi Erkel Ferenc Zeneiskola
vezetősége, hogy évente tartanak
egy olyan hangversenyt, amelyen
az egykori tanítványok közül a
jelenleg zenei pályán tovább ta-
nulók lépnek színpadra. Erre a
célra hivatott az Alma Mater
Koncert, amit az idén április 20-
án tartottak az iskola hangver-
senytermében.
Nagyon színvonalas produkció-
kat hallgathattak végig a közön-
ség soraiban ülők a szombat dél-
utáni órában. Randos Fanni há-
rom művet szólaltatott meg zon-
gorán, Bánszki Enikő szóló fuvo-
listaként is előadott egy művet,
majd egy másikat zongorakíséret-
tel. Két gitáros is közreműködött
Krizsány Csenge és Dervaderics
Botond – mindketten hangszerük
kiváló művelői. Hegyi Máté egy-
kori tubás növendék – a követke-
ző tanévben fog diplomázni a
Debreceni Zeneművészeti Egye-
temen – hangszerének virtuóza-
ként lépett most is a színpadra. A
hangversenyen a zongorakísérői
feladatot két tanár látta el, neve-
zetesen: Hacheleva Ludmilla és
Bónácz Judit.

Tankerületi
Ki mit tud?

149 DIÁK ÁLLT A ZSŰRI ELÉ a
Ceglédi Tankerületi Központ já-
rási Ki mit tud?-ján. A középdön-
tőt most is a Táncsics iskola szer-
vezhette és bonyolíthatta le. Ők
adtak helyet a színes produkciók-
nak. A gyerekek sok más mellett
tánccal, énekkel, hangszeres da-
rabokkal készültek. A zsűri által
legügyesebbnek ítélt produkciók
pedig továbbjutottak a döntőbe.

Ápolókat díjaztak
A MAGYAR ÁPOLÓK NAPJA kap-
csán február 17-én Budapesten a
Stefánia Palotában rendezett ün-
nepségen a Magyar Ápolási
Egyesület felterjesztésére Mi-
niszteri Elismerő Oklevelet ve-
hettek át kimagasló szakmai te-
vékenységük elismerésül mások
mellett Deákné Jaczina Erika
szakápoló és Kemenczei Sán-
dorné szakápoló a Ceglédi Toldy
Kórházból. – adott tájékoztatást a
kórház közösségi oldala.

A VÁRMEGYEI ÉS FŐVÁROSI elő-
döntők után április 5-én immár 12.
alkalommal került sor a Magyar
Egészségügyi Szakdolgozói Ka-
mara (MESZK) szervezésében az
egészségügyi szakdolgozók Orszá-
gos Szakmai Versenyének Döntő-
jére. Nagyon szoros pontozással
12. helyen végzett a ceglédi kórház
SINORAA csapata. Az elméleti és
gyakorlati feladatokból álló, a be-
tegellátás körülményeit szimuláló
szakmai megmérettetésnek több

évtizedes múltja van. Már a ver-
seny elődöntőin való részvétel is
komoly szakmai tudást, felkészült-
séget igényel, a helyi elődöntőkön
versengő 166 csapat (664 fő) közül
az országos megmérettetésre már
csak az első helyezést elérő 20 csa-
pat juthatott el.
A Sinoraa csapat tagjai: Kósik
Beáta Csapatkapitány – SBO veze-
tő ápoló, Hódi Emese SBO vezető
ápoló helyettes, Farkas Eszter SBO
szakápoló, Magyar Tiborné Julika
egészségügyi szakmenedzser.

Pályázott a
gyógyfürdő

A CEGLÉDI TERMÁLFÜRDŐ Üze-
meltető Kft., mint konzorciumve-
zető és a Pro Regio Nonprofit Kft.
a TOP Plusz 2.1.1-21 pályázati
felhívás keretében pályázatot nyúj-
tott be, a Ceg-
lédi Gyógy-
fürdő és Sza-
b a d i d ő -
központ kor-
szerűsítésére
– adtak tájé-
koztatást a
fürdő közös-
ségi oldalán.
Mint írják: a
pályázat az
energet ikai

célú tevékenységeken belül: épü-
letenergetikai fejlesztéseket, geo-
termikus energia hasznosítást, kí-
sérőgáz hasznosítást, napenergia
hasznosítást, vízkezelés és meden-
cetechnológiai korszerűsítéseket
tartalmaz. A projekt összköltsége
nettó 2.499.900.000. Ft A projek-
tet 2025 decemberében kezdenék
meg és 2027 nyarára készülne el a
beruházás.

Településfejlesztési
díj Ceglédnek

A GÖDÖLLŐI KIRÁLYI KASTÉLY
Dísztermében került sor az idei
Településfejlesztési Díjak átadó
ünnepségére, ahol Cegléd Város
Önkormányzatának „Sportolj Ve-
lünk Cegléd” programja elnyerte
az „Egészséges életmód és össze-
fogás” különdíjat.
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A legjobbak képviselik hazánkat
a ŠKODA Challenge nemzetközi döntőjében

A napokban rendezték meg a ŠKODA Challenge hazai döntőjét Budapesten.
A hazai verseny első helyezettjei 2024 szeptemberében képviselik a márkát, a
nemzetközi döntőben, amelyre a világ különböző országaiból érkeznek az
egyes országok nemzeti bajnokai.

ŠKODA idén ismét megszer-
vezte a ŠKODA Challenge
hazai versenyét, amelyet ismét
kiemelkedő érdeklődés öve-
zett. A verseny célja a keres-
kedői és szerviz hálózatban

dolgozó szakemberek szakmai fejlődésé-
nek előmozdítása, és a márka iránti lojali-
tásuk erősítése.
Az egyes fordulókban gyakorlati és írás-
beli feladatokkal mérték fel a versenyzők
tudását és készségeit, ahol a versenyzők-
nek a műszaki ismereteken és készségeken
kívül ügyfélközpontúságukat is bizonyíta-
niuk kellett. A díjak odaítélésének további
szempontjai a csapatszellem, valamint a
cseh autógyártó márkaértékeinek és cég-
történetének ismerete voltak.
Németh János, a ŠKODA
márkaigazgatója elmondta:
„bár Magyarországon a
ŠKODA Challenget tizenhar-
madik éve szervezzük még jó
látni, hogy az eseményt min-
dig kiemelkedő érdeklődés
övezi szakembereink részéről.
Amellett, hogy ez a verseny le-
hetővé teszi kollégáink számá-
ra, hogy teszteljék tudásukat,

számunkra is kiváló alkalom arra, hogy
képzési programunk esetlegesen fejleszten-
dő területeiről képet kapjunk. Gratulálunk
az összes résztvevőnek és sok sikert kívá-
nunk a kategóriák győzteseinek, akik a
nemzetközi döntőben fogják képviselni
Magyarországot és a márkát.”
A hazai versenyen értékesítési tanácsadó
kategóriában Czeróczki Pál a Ceglédi Au-
tóház részéről kiemelkedő eredményt ért
el, így 2024 szeptemberében ő is képvise-
li a márkát a világdöntőn.
A ŠKODA Challenge szakmai verseny vi-
lágdöntőjén, a nemzetközi értékesítési és
szervizhálózat nemzeti versenyének leg-
jobb munkatársai tíz kategóriában fognak
majd számot adniuk tudásukról.

a



vigyen szakértelmet otthonába!

EXPERTNET.HU 53/501-085
Cegléd, Kárpáthy Aurél u. 2.

Üzleteinkben csak háztartási mennyiséget szolgálunk ki. A hirdetésben megjelent egyes termékek csak rendelésre kaphatóak, részletekről érdeklődjön az üzletben. Meghirdetett áraink 2024. május 2-től 2024. május 
18-ig, vagy a készlet erejéig érvényesek és forintban értendőek, az áfát tartalmazzák. A hirdetett TV készülékek alkalmasak a magyarországi földfelszíni, szabad hozzáférésű digitális televíziós műsorszórás vételére. A 
hirdetésben megjelenő árak 1 db termék megvásárlása esetén érvényesek. A hirdetésben szereplő képek csak illusztrációk, szín- és típuseltérés előfordulhat. A nyomdai hibákért felelősséget nem vállalunk! TISZTELT 
VÁSÁRLÓNK! Fizetésnél kérje az ingyenes adattörlő kódot adatainak biztonsága érdekében!* A Kormány döntése alapján a kereskedő minden tartós adathordozó termék vásárlásakor köteles ingyenes adattörlő kódot 
biztosítani. További információk a Nemzeti Média- és Hírközlési Hatóság honlapján: https://nmhh.hu/veglegestorles

94 999 Ft 1 499 Ft

OKOSTELEFON
GALAXY A25 5G 
6/128 GB 
• 6.5” FHD+ 

(2340×1080) 
Super Amoled kijelző

• Octa-Core CPU
• 6 GB RAM
• 128 GB háttértár
• 50+8+2 MP hátlapi 

kamera,
13 MP előlapi kamera

• 5G hálózat
• optikai képstabilizátor

DOLCE GUSTO 
KÁVÉKAPSZULA
• ESPRESSO (17.034 Ft/kg)
• ESPRESSO INTENSO 

(13.384 Ft/kg)
• CAFÉ AU LAIT 

(9.369 Ft/kg) 
• CAFÉ AU LAIT INTENSO 

(9.369 Ft/kg)

12×7 916 Ft

THM:
0%

12 HÓNAPRA!0% THM0% THM0% THM0% THM0% THM0% THM0% THM0% THM0% THM0% THM

Üzleteinkben csak háztartási mennyiséget szolgálunk ki. A hirdetésben megjelent egyes termékek csak rendelésre kaphatóak, részletekről érdeklődjön az üzletben. Meghirdetett áraink 2024. május 2-től 2024. május 

Áruhitel Referencia THM: 0%, 2 000 000 Ft hitelösszeg és 12 hónap futamidő esetén. Fix, éves ügyleti kamat: 0%. Kezelési díj: 0 Ft. Futamidő: 12 hónap. Az igényelhető hitelösszeg: 25 000 
Ft-tól 2 000 000 Ft-ig terjedhet. Önrész, nem kötelező, de az ügyfél választása és / vagy a hitelbírálat eredménye szerint változhat. Az X System Zrt. hálózat partnerüzletei a Magyar Cetelem Zrt. 
(Bank) hitelközvetítője, a Bank a hitelbírálathoz szükséges dokumentumok meghatározásának és a hitelbírálatnak a jogát fenntartja, valamint az ajánlati kötöttségét kizárja. További részletek a 
Bank Általános Üzletszabályzatában, az általános szerződési feltételekben és a vonatkozó hirdetményekben, amelyeket a https://www.cetelem.hu/segedlet/dokumentumok oldalon tekintheti 
meg, illetve töltheti le. Érvényes: 2024. április 01. napjától visszavonásig, az X System Zrt. saját Expert üzleteiben, illetve a szórólapban megjelölt temékekre.
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A részletekről érdeklődjön üzletünkben.A részletekről érdeklődjön üzletünkben.

SSD

512GB

G

UHD SMART QLED TV
55C643

• 138 cm (55”)
• Ultra HD 4K (3840 x 

2160)
• DVB-T2/S2/C
• GOOGLE Tv, Netfl ix
• YouTube, HBO MAX
• quantum dot 

technológia
• Bluetooth, 3 HDMI, 

1 USB

12×13 333 Ft

THM:
0%

159 999 Ft15 9 999BOMBA ÁR

138cm

169 999 Ft16 9 999BOMBA ÁR

12×14 166 Ft

THM:
0%

164 999 Ft

512GB

NOTEBOOK
V15 G4 AMN (82YU00YQHV)
• 15.6” Full HD (1920×1080) matt kijelző
• AMD® Ryzen™ 5 7520U
• 16 GB RAM, 512 GB SSD
• AMD® Radeon™ 610M Graphics, FreeDOS

12×13 749 Ft

THM:
0%

12×9 166 Ft

THM:
0%

KESKENY KIVITEL
D

109 999 Ft

ELÖLTÖLTŐS 
MOSÓGÉP
ES-NFA6102WD-EE
• 6kg, 1000 fordulat/perc
• 15 program
• Allergy Smart
• túlfolyás elleni védelem
• keskeny kivitel
• LED kijelző

ALULFAGYASZTÓS HŰTŐ
WFNF 81E OX 1
• 320 liter
• 223/97 literes hűtő/fagyasztó tér
• üvegpolcok
• sokoldalú fi ókok
• mozgatható ajtó polcok
• ujjlenyomatmentes, 

egyenletes légáramlás
• Ma: 188,9 cm x Sz: 59,5 cm 

x Mé: 65,5 cm F

TOTAL NO FROST

KÁVÉKAPSZULA



Polgármester jelöltek
Lapunk minden polgármester jelöltnek lehetőséget adott azonos feltételekkel a bemutat-
kozásra. Öt polgármester aspiráns indul neki a megmérettetésnek Cegléd városában.
Knyul Hajnalka független polgármester jelölt lapunknak nem küldte meg bemutatkozóját.

edves ceglédi választó-
polgárok! La-
punk, a Ceglédi
Panoráma válasz-
tási mellékletet
jelentet meg jelen
lapszámunkban a

június 9-én esedékes
önkormányzati vá-
lasztás kapcsán.
Célunk, hogy segít-
sük városunkban a fe-
lelős állampolgári
döntést a lakosság tá-
jékoztatásával, az in-
formációk közzététe-
lével. Lapunk minden indulót
megkeresett azzal az általunk
ingyenesen biztosított lehető-
séggel, hogy megadott karak-
terszámban bemutatkozzon.
Azoknál a jelölteknél, akik ez-
zel nem kívántak élni, csupán
nevüket és jelölőszervezetüket
közöljük. A megadott mennyi-
ségi keret feletti megjelenést fi-
zetett hirdetésként jelentetjük
meg, az Állami Számvevőszék
felé bejelentett árakon – min-
den választáson induló számára
azonos feltételeket teremtve né-
zetei, programja propagálására.

2024-BEN ELSŐ ALKALOMMAL
kerülhet sor olyan helyközi vá-
lasztásra, amelyre az Európai
Parlamenti választással össze-
kötve kerül sor. Cegléden – mint
minden 10 ezer főnél nagyobb
nem megyei jogú városban – a
34 szavazókörben 4-4 szavazó-
lapot fognak kapni az állampol-
gárok. Egy a polgármesteri vá-
lasztásról, egy az egyéni képvi-
selőjelöltekről fog szólni, egy a
megyei közgyűlési listára, egy
pedig az Európai Parlamenti lis-
tára vonatkozik majd.
Lapzártánkkal egy időben
május 6-án délután lejárt az
egyéni képviselő jelölt állítási
határidő, május 7-én pedig a
települési listák állításának
határideje is. A választáson
csak azok indulhatnak polgár-
mester- vagy képviselőjelölt-
ként, akiknek eddig az idő-
pontig sikerült összegyűjteni-
ük a jegyzők - mint a helyi
választási irodák vezetői - ál-
tal korábban (településenként)
meghatározott számú ajánlást

az ajánlóíveken, leadták azo-
kat a választási bizottságnál,
és a testületek az ajánlások el-
lenőrzése után a jelöltet hiva-
talosan nyilvántartásba vet-
ték. A hétfői határidő vonat-
kozik a települési nemzetiségi

önkormányzati vá-
lasztáson indulni
szándékozókra is,
nekik is eddig az
időpontig kell össze-
gyűjteniük a Nem-
zeti Választási Bi-
zottság által megha-
tározott számú aján-

lást. Az ajánlásokat a bizott-
ságok mellett működő irodák-
nak ellenőrizniük kell. Azokat
a jelölteket, akik közvetlenül
a hétfő délutáni határidő előtt
adják le ajánlásaikat, a válasz-
tási bizottságok négy napon
belül, azaz legkésőbb május
10-én pénteken veszik nyil-
vántartásba.

A VÁLASZTÁSI MENETREND
szerint május 15-ig lehet még
jelentkezni a nemzetiségi név-
jegyzékbe vételre. Május 31-
ig pedig át lehet jelentkezni,
ha nem állandó lakóhelyün-
kön tartózkodunk és élni sze-
retnénk állampolgári jogunk-
kal, de csak akkor, ha a tar-
tózkodási helyét a választás
kitűzése előtt legalább 30
nappal, azaz február 11-éig
létesítette, és a választás nap-
jáig azt nem szünteti meg. Jú-
nius 5-ig online, június 7-ig
személyesen is lehet mozgó-
urnát igényelni, ha egészség-
ügyi okból gondot jelent a
szavazókörbe való eljutás.

KRIZSÁN ERVIN főszerkesztő

Választási Körkép

k BARTHA BARNA
MI HAZÁNK MOZGALOM

MAROSVÁSÁRHELYEN
SZÜLETTEM, szülővá-
rosomban és Brassóban
végeztem közép- és fel-
sőfokú tanulmányai-
mat. Öt gyermekem
van és egy tápiószőlősi
tanyán élek. Voltam
tesztpilóta, vállalkozó,
alapítványi tanácsadó.
Büszke vagyok, hogy a
Mi Hazánk Mozgalom

tagja és egyik vezetője lehetek. Vallom, hogy a csa-
ládért, a nemzetért folyó küzdelemben elfáradni,
meghátrálni nem lehet és hogy a települések szintjén
kell elkezdeni a népnevelést, az újra nemzetté válás
folyamatát.

DR. CSÁKY ANDRÁS
CEGLÉDI LOKÁLPATRIÓTA KLUB

ÉLETEM A SZOLGÁLAT.
Ezt orvosi hivatásom-
mal és eskümmel vál-
laltam. Ugyanezt tanul-
tam politikai mesterem-
től, dr. Antall József
miniszterelnök úrtól.
Harmincöt év óta va-
gyok a közéletben – a
parlamenttől a polgár-
mesterségig. Eszmé-
nyem a demokrácia és a

jogállamiság. Riválisom nem az ellenségem. Ahogy
orvosként őrizkedem minden károkozástól (nil
nocere – ne árts!), épp úgy ragaszkodom a hatalom-
mal való visszaélés tilalmához. Mindig azt mondom,
amit Édesanyám szemébe nézve is mondanék.

DR. LAKOS ROLAND
FÜGGETLEN

1974-BEN SZÜLETTEM
CEGLÉDEN. Általános
és középiskolát is
helyben végeztem, 25
évvel ezelőtt diplo-
máztam Szegeden. Nem
vagyok fiatal, nem
vagyok pályakezdő,
„cserébe” rendelkezem
élettapasztalattal és
szaktudással, rendszer-
szemlélettel, kapcsolat-

rendszerrel és kreativitással. Tudom, hogy hogyan
működik egy képviselő-testület és hogyan kell meg-
valósítani az önkormányzati és a hatósági feladato-
kat. Felkészültem a feladat ellátására és arra, hogy
közösen új lendületet adjunk Cegléd fejlődésének!

FÖLDI ÁRON
LMP – ZÖLDEK

NŐS, VAGYOK. 3 gyer-
mek édesapja. Terület és
településfejlesztő diplo-
mát szereztem az ELTE-
n ahol a hidrológus
szakirányt is elvégez-
tem. Dolgoztam telepü-
lésfejlesztési tanácsadó-
ként, majd a közgazda-
sági diplomát szerez-
tem.. Fül-orr-gégész fe-
leségem főállásban dol-

gozik a ceglédi kórházban és a klinikán. 2006 óta va-
gyok önkormányzati képviselő. Jelenleg a pénzügyi
bizottság elnöke. Mindig is a zöld fenntartható város-
fejlesztés híve voltam, ezen szemlélet előtérbe helye-
zésének érdekében indulok a mostani választáson is.

Bevezetõ
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1. választókerület

BARTHA ERZSÉBET
Mi Hazánk

CÉLJAIMBAN A MI HAZÁNK
Mozgalom értékrendjét képvise-
lem. Az élet azt mutatja, hogy
vezetőink, kevés kivétellel, a
hatalommal járó önbizalomtól
fűtve, visszaélnek a választók
bizalmával. Megérett bennem az
elhatározás, hogy a passzív hoz-
záállás kényelmét feladva, ha-

tással legyek
a közügyek-
re, ennek el-
ső állomása
Cegléd 1. vá-
lasz tókerü-
lete. Legalap-
vetőbb prob-

léma, ami nélkül semmi nem
működik, a lakosság tájékozta-
tásának teljes hiánya. Az embe-
reknek joguk van tudni, hogy az
őket képviselők milyen döntése-
ket hoznak, milyen folyamato-
kat hibáznak el.

BENKÓ RITA
DK-MSZP-Párbeszéd-ZÖLDEK

BENKÓ RITA VAGYOK. Cegléden
születtem és itt végeztem a Ceg-
lédi Közgazdasági és Informati-
kai Szakközépiskolában. Jelenleg
is képzem magam egészségügyi
és erdészeti szakterületen, hogy
minél több ismerettel rendelkez-
zem. Nagyon sok éven keresztül
oszlopos tagja voltam a Ceglédi
Fúvószenekarnak. Egy 3 éves
kisfiú anyukája vagyok. Egyszerű
emberként érkeztem erre a vá-
lasztásra, alapvető célokkal, me-
lyeket Önökkel együtt alkotva
mindennapjaink életminőségét ja-

vítva szeret-
nék elérni.
Tiszte le t te l
s z e r e t n é m
megköszönni
azoknak az
embereknek a
bizalmat, akik

már ismeretlenül is megadták ne-
kem ezt az aláírásukkal.
Terveim a körzetben:
- Utak és járdák korszerűsítése,

javítása, akadálymentesítése
- Közterületek megfelelő kar-

bantartása, klímaváltozás hatá-
sára a fák és zöld területek ápo-
lása, megóvása, szükség esetén
veszély elhárítása kivágással.

- Kivilágítatlan gyalogos átkelők
korszerűsítése, felújítása

- Járdák, úttesthálózat felújítása
- Közbiztonság javítása
- Idősgondozás, fogyatékkal

élők gondozásának bevezetése
- Hátrányos helyzetű gyermekes

családok segítése
- Lakások, társasházak korszerű-

sítésének segítése (panelprog-
ram, fűtési rendszer korszerűsí-
tés, felújítások segítése)

DR. DEZSŐFI
FERENC

CFE

CEGLÉDEN SZÜLETTEM tősgyö-
keres ceglédi családban. Egyete-
mi éveim után a Ceglédi Toldy
Ferenc Kór-
házban kezd-
tem dolgozni.
Itt indult or-
topéd-balese-
ti pályafutá-
som. 15 év itt
orvoslás után
munkahelyváltás kapcsán költöz-
tem el a városból, ahova 2022-
ben nagy örömmel és várakozás-
sal tértem vissza. A Ceglédi
Toldy Ferenc Kórház lett újra
második otthonom, ahol a Bal-
eseti-Sebészeti Osztályt vezethet-
tem. A Ceglédért Független
Egyesülethez azért csatlakoztam,
hogy tegyek településemért és
szüleim, nagyszüleim mellett én
is maradandót alkossak, nyomot
hagyjak, építsem szeretett város-
omat. Független, a város problé-
máival foglalkozó, lelkiismeretes
képviselője kívánok lenni.

FALUSI MARCELL
CLK Egyesület

HITVALLÁSOM, HOGY A képvise-
lőnek a közösségépítés a legfon-
tosabb feladata. Felújíthatunk

utakat, böl-
csődéket, lét-
rehozhatunk
kerékpártáro-
lókat, sétáló
övezeteket ,
ha ezen fej-
lesztések mö-

gött nem áll egy erős lokálpatrió-
ta közösség, akkor félmunkát vé-
geztünk. Abban az esetben
ugyanis a közösség nem érzi ki-
fejezetten sajátjának a fejlesztést
és nem lesz rá kellőképpen büsz-
ke. A városlakók abban az eset-
ben érzik magukénak az ered-
ményt, ha tudják, hogy az övék.
Képviselőként mindent meg fo-
gok tenni, hogy tovább épüljön
közösségünk.

FÖLDI ÁRON
LMP – Zöldek

43 ÉVES VAGYOK, HÁZAS, három
gyermek büszke édesapja. Tele-
pülésfejlesztési tanácsadóként
dolgoztam, majd közgazdasági
diplomát is szereztem. Önálló

vál la lkozó-
ként ingatlan
értékbecslés-
sel foglalko-
zom. Hű va-
gyok a ke-
resztény kon-
zervatív érté-

kekhez, és ezeket a gyermekeim
nevelése során is továbbadom.
2006 óta vagyok önkormányzati
képviselő. Politikai hovatartozá-

somat sosem változtattam meg,
továbbra is az ökopolitika eszme-
iségét képviselve képzelem el vá-
rosunk zöld jövőjét.

HEGEDŰS ÁGOTA
FIDESZ-KDNP

HEGEDŰS ÁGOTA VAGYOK, az 1.
sz. választókerület képviselője,
Cegléd város alpolgármestere.
18 éven át vezettem a ceglédi
Dózsa György Középiskolai
Kollégiumot, majd Cegléd város
1. sz. választókerületének kép-
viselőjévé választottak és 2010
óta a város
alpolgármes-
teri feladatait
is ellátom.
Cegléd nem-
csak a szülő-
városom, ha-
nem az ott-
honom is, ezért településünk
boldogulását, élhetőbbé tételét
mindennél fontosabbnak tartom.
E cél vezérel minden nap, és
őszintén remélem, hogy – ahogyan
eddig is – ezután is számíthatok
a lakosság bizalmára a közös cél
érdekében: tegyünk még többet
szeretett városunkért, Ceglédért.

RÁPITY LÁSZLÓ
ZOLTÁN
Nép Pártján

53 ÉVES CEGLÉDI LAKOS vagyok,
egy leány gyermek büszke apu-
kája. Vasútforgalmi érettségim
van, jelenleg is vasútforgalmi
irányító vagyok. Terveim képvi-
selővé vá-
l a s z t á s o m
esetén: Ál-
landó kap-
csolattartás a
választókerü-
letem lakói-
val, egyezte-
tés a problémákról, virágosabb
Cegléd kialakítása, utak állapotá-
nak javítása, zöldfelületek növe-
lése, vízelvezetési problémák
megoldása, közlekedés és köz-
biztonság javítása.

2. választókerület

DÉTÁRI DÁNIEL
LMP – Zöldek

CEGLÉDI CSELGÁNCSOZÓ, mező-
gazdasági mérnök hallgató. Csa-
ládjával együtt vezeti a Détári
családi gazdaságot. Fiatal, akara-
tos személyiség, aki a sportból
adódóan mindig a legjobbat akar-
ja kihozni a
helyze tből ,
így adta fejét
a 2. kerület
képviselő je-
löltje pozíció-
ért. Mezőgaz-
dasági vállal-

kozásuk okán fontosnak tartja a
környezettudatosságot, az egész-
séges életet. Célja, hogy a kerület
felzárkózzon a fejlődésben, büsz-
kék lehessünk, hogy élen járunk
a városban.

DARÁNYI ATTILA
Mi Hazánk

***

FEHÉR ISTVÁN
DK-MSZP-Párbeszéd-ZÖLDEK

KÖSZÖNÖM A BIZTATÁST és az
ajánlásokat, melynek köszönhe-
tően most képviselő jelölt lehetek
a 2. sz. körzetben. Cegléden szü-
lettem, azóta is itt élek. A
Kossuth gimnáziumban érettsé-
giztem, majd főiskolai diplomát
szereztem, levelező tagozaton 8
órás munka mellett. Két felnőtt
fiam van és két imádott unokám.
Minden tekintetben aktív vagyok,
mint nyugdíjas. 20 évig voltam,
illetve jelenleg is vagyok Ceg-
léden képviselő, a Czigle ellenzé-
ki frakció vezetője. 12 évig a Pest
Megyei Közgyűlésben képviselő
és foglalkoztatási tanácsnok vol-
tam. Nagyon szeretem a sportot.
12 évig vol-
tam a Cegléd
S p o r t j á é r t
K ö z a l a p í t -
vány elnöke.
Ezen funkci-
ók alkalmával
megszerzett
tapasztalatokat és tudást akarom
felhasználni a továbbiakban is
képviselői munkám során,
amennyiben a választók bizalmá-
ból képviselő lehetek.
Terveim: A Gubody parknak a
város egyik gyöngyszemének
kellene lennie, amely jelenlegi
állapotában méltatlan állapotú.
Ez így nem maradhat. A park
mellett halad a Köztársaság utca
egy szakasza, mely nagy forgal-
mú és a város egyik „legkopot-
tabb” útja. Tervek készültek a
felújítására. Sürgősen el kell vé-
gezni a munkálatokat. Körzet-
hez tartozik a vasútállomás és
az előtte elhelyezkedő Kölcsey
tér. Az állomás és a parkoló a
MÁV tulajdona. Arra nincs köz-
vetlen ráhatásunk, de nem me-
hetünk el szó nélkül a tisztasági
és egyéb problémák mellett,
mert ez a város egyik kapuja. A
Kölcsey tér sem rendezett kellő-
en. A parkolás mindenütt prob-
léma. Tervek készültek parkoló-
ház kialakítására, szorgalmazom
annak megépítését. A Rákóczi
út járdái és az út egy szakasza
balesetveszélyes, azonnali javí-
tás szükséges. Mozdony utca és
az ott lévő piac környék méltat-
lan állapotban van. Ráadásul ott
pakolnak a kamionok, és bizony
azon a területen még higiéniai
problémák is jelentkeznek. Ezen
a területen majdnem teljes egé-
szében panelházak vannak, me-
lyek kisebb része kapott pályá-

zati úton szigetelést. A Panel
programot leállította a jelenlegi
kormány. Az ott lakók szerény
anyagi körülményeik okán, a
szigetelési munkálatokat nem
tudják megoldani. Az Ország-
gyűlés segítségét is kérem a pa-
nel program újbóli bevezetése
érdekében. A körzetben lévő be-
kerített „játszó területet” sike-
rült összefogással megmenteni.
Miért ne lehetne ezt máshol is
rendezni. Kérem az ott lakókat,
hogy gondjaikkal bátran fordul-
janak hozzám, és észrevételeik-
kel segítsék a munkám.

OROSZ ZOLTÁNNÉ
CFE

A PESTI ÚTI ÓVODÁBAN dolgo-
zom 25 éve. 9 éve pedig igazga-
tója vagyok a Pesti Úti Óvoda és
Köztársaság
utcai Tagin-
tézményének.
A munkám-
ból adódóan
mindig a közt
s z o l g á l o m .
Óvodapeda-
gógusként is nagyon fontos volt
közösségünk fejlesztése, óvoda-
vezetőként pedig nagy rálátá-
som van a város életére, az ön-
kormányzat működésére. A ve-
zetői tapasztalatommal szeret-
ném Cegléd városának fejlődé-
sét elősegíteni. Szívesen foga-
dom észrevételeiket, kérdéseik-
kel forduljanak hozzám biza-
lommal az alábbi e-mail címen:
enikooroszne@gmail.com

RIMÓCZI GÁBOR
FIDESZ-KDNP

RIMÓCZI GÁBOR VAGYOK, a 2.
sz. választókerület FIDESZ-
KDNP képviselő-jelöltje. Ceglé-
den születtem 51 éve és azóta is
itt élek. Feleségemmel közösen
neveljük két gyermekünket.
2012-ben a Ceglédi Táncsics
Mihály Általános Iskola intéz-
ményvezetője lettem. Azóta is
igazgatója vagyok az iskolának.
Szeretem ezt
a várost, ahol
fölnevelked-
tem, ahol ma
is élek. Szere-
tem a körze-
temet, ahol
14. éve va-
gyok önkormányzati képviselő.
Amit kaptam, szeretném vissza-
adni, ebben segít a képviselői
munka. Legfontosabb közös fel-
adatunk, hogy Cegléd élhető,
szerethető város legyen, ahol ott-
hon érezzük magunkat.

SMAHAJCSIK
PÉTER
Független

56 ÉVES VAGYOK, élettársi kap-
csolatban élek, két felnőtt gyer-
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mekem van. Szakács, felszolgáló,
valamint politikai manager képe-
sítésem van. Jelenleg autóbuszve-

zetőként dol-
gozom. Sza-
badidőmben
r á d i ó a m a -
tőrködöm és
hagyományél-
tető betyár va-
gyok. 1973

óta lakom a 2-es számú választó-
körzetben, így ismerem a körzet
sajátosságait, jelentősebb problé-
máit. Második alkalommal indu-
lok független képviselőjelöltként
a helyhatósági választásokon. Kö-
szönöm bizalmukat, ha június 9-
én rám szavaznak!

Varga Franciska
CLK Egyesület

SZERETNÉM FOLYTATNI a mun-
kát, amit 4 évvel ezelőtt Pest Me-
gyei Képviselőnek való megvá-
lasztásommal elkezdtem. A közt
szolgálni egy érdem, sok-sok
energia és erő kell hozzá. Hi-
szem, hogy a város fejlődésének
előmozdítása
s z í v ü g y e
kell, hogy le-
gyen egy
képviselőnek.
Fontos, hogy
a lakók min-
d e n n a p o s
problémái mellett a XXI. századi
kérdésekre is válaszokat talál-
junk. Cegléd városának élhető-
nek, környezettudatosnak, fenn-
tarthatónak kell lennie. Ezt csak
Önökkel együtt érhetjük el!

3. választókerület

GOLDSTEIN
ARNOLD
Nép Pártján

1979-BEN SZÜLETTEM Budapes-
ten. Szász Ferenc Kereskedelmi
Szakközépiskolában végeztem,
mint műszaki eladó. Öt évig él-

tem és dol-
goztam kül-
földön, ami
kitágította a
l á t ó k ö r ö m .
J e l e n l e g
Budapesten
dolgozom a

város másodikként jegyzett va-
gyonvédelmi cégnél, mint kö-
zépvezető. Szabadidőmben szí-
vesen veszek részt kutyás prog-
ramokon. Cegléd fejlődése stag-
nál, megkockáztatom, hogy
megelőző 10 évhez képest visz-
szafejlődés mutatkozik. Ahhoz,
hogy ez a fejlődés megindulhas-
son, a kerületben szükséges:
Gazos, füves területek rendbeté-
tele, virágos környezet kialakí-
tása. Zebra felfestése LIDL ku-
tyafuttatónál. Állomás környé-

kének rendbetétele, többek kö-
zött a kamion parkolók kialakí-
tása, P+ R parkoló bővítés.

HERNÁDI PÉTER
CFE

CEGLÉDEN SZÜLETTEM és régóta
figyelemmel kísérem a város és a
kerület helyzetének alakulását és
érzem ma-
gamban a
tenni akarást,
hogy még
többet tudjak
adni a város-
nak és segíte-
ni tudjak az
itt élő embereknek. Több mint tíz
éve veszek részt helyi civil szer-
vezetek munkájában. Legfonto-
sabb feladatomnak tekintem,
hogy közösen egy olyan várost
teremtsünk, amelyben az embe-
rek jól érzik magukat és szeret-
nek élni. Főbb céljaim: a közutak
és forgalom állapotának, vala-
mint a parkolási lehetőségek javí-
tása, óvodák és időseket ellátó in-
tézmények, egészségügyi ellátá-
sok korszerűsítése, közbiztonsági
és környezetvédelemi feladatok
növelése, szórakozási és szabad-
idős lehetőségek bővítése.

HORVÁTH-TAKÁCS
KATALIN

LMP – Zöldek

HÚSZ ÉVE ÉLEK CEGLÉDEN fér-
jemmel és kisfiammal. Segítő

szakember-
ként a megol-
dásokra tö-
rekszem és
t á r s a d a l m i
szemlélete-
met pedig az
emberi méltó-

ság tisztelete határozza meg. Szo-
ciális munkásként, hivatásomnak
tekintettem a környezetemben,
városomban élő emberek képvi-
seletét. Jelenleg gyógypedagó-
gusként dolgozok városunk kül-
területi iskolájában. Keresztény
konzervatív értékrendben élem
életemet és segítek családoknak,
gyermekeknek, embereknek. La-
kóhelyem fontos számomra és
képviselőként munkálkodni is
szeretnék annak jólétéért.

LÁSZLÓ ÁGNES
CLK Egyesület

KÉPVISELŐKÉNT NEM TUDOK mit
ígérni, mint a folytatást: együtt,
közösen. Az
elmúlt évek-
ben az út- és
járdaépítése-
ken kívül si-
került fejlesz-
teni a játszó-
tereket, térfi-
gyelő kamerákat telepíteni.
Olyan programokat sikerült elfo-
gadtatni, mint az őshonos gyü-

mölcsfák ingyenes beszerzésének
lehetősége, a járdaépítési és ápo-
lói ösztöndíj program. A Köztár-
saság utca terveinek elkészítése
megtörtént. Hiszem, hogy olyan
városért kell harcolnunk, ahol az
idősek békében élhetnek és a fia-
talok elé biztos jövőkép tárul.

SELMECZI CSABA
PÉTER

Mi Hazánk

***

SZÉCHENYI
MÁRTON

FIDESZ-KDNP

SZÉCHENYI MÁRTON A 3.SZ. vá-
lasztókerület FIDESZ-KDNP
képviselő-jelöltje vagyok. Ceglé-
den születtem, 1987-ben. Vízióm
alapja a mottóm: Kossuth város-
ának, szüksége van egy Széc-
henyire. Pol-
gári családból
származom,
és szüleim
hazaszeretete
munkálkodott
bennem, ami-
kor elfogad-
tam Magyarország kormányzó-
pártjának képviselő jelölését.
Szakmai fejlődésemet mindig a
tanítás és a gyerekek oktatása
határozta meg. A közoktatásban
eltöltött 12 év után, a CVSE labda-
rúgó szakosztályának utánpótlás
szakmai vezetőjeként dolgozom.
Hiszem, hogy Cegléd akkor lehet
sikeres, ha minden körzetben
egységesen, közösen gondolkodunk
a jövő kihívásainak megoldásain.

4. választókerület

BAKOSNÉ ILLÉS
FATIME
Mi Hazánk

***

CSURGAI ILONA
ZSUZSÁNNA

DK-MSZP-Párbeszéd-ZÖLDEK
1960-BAN SZÜLETTEM Cegléden.
Általános iskolámat a Táncsics
Mihály Általános Iskolában a ze-
nei tagozatban végeztem. 1979-
ben végeztem a nagykőrösi
Arany János Gimnázium Óvónő-
képzőben. 1979-től 8 évet a Má-
jus 1 Ruhagyár üzemi óvodájá-
ban dolgoztam. 1983-ban szüle-
tett kislányom. 1989-től a Dreher
Söriparnál helyezkedtem el.
1999-ben visszatértem a pedagó-
gusi pályára. A Malom téri
óvódában kezdtem dolgozni
2022-ig, amikor is nyugdíjba vo-

nultam. Cegléden a Szüret utcá-
ban lakom.
Pályám során sok hátrányos
helyzetű gyermekkel találkoz-
tam, foglalkoztam és segítettem
a családokat. 2 évig részt vettem
a Törteli úti felzárkóztató prog-
ramban. Minden szombaton 1-2
órát töltöttem a roma gyerekek,
családok között. Célunk a fel-
zárkóztatás, szociális megsegí-

tés, beillesz-
kedési aka-
dályok le-
küzdése volt.
A nehéz vá-
rosi helyzet
ellenére a cé-
lom, hogy a

hátrányos helyzetű családok fel-
zárkóztatásával enyhítsek a sze-
génységen. Szoros együttműkö-
dés a családvédelemmel, mun-
kahelyek keresése. Minden gye-
rek vegyen részt az oktatásban,
tanuljon szakmát. A körzetben
lakó veszélyeztetett gyerekeket
folyamatosan figyelemmel kí-
sérni, szorosan együttműködni
az oktatási intézményekkel. Tö-
rekvéseim közé tartozik a kis-
nyugdíjas, egyedül élő szemé-
lyek megsegítése a körzetben.

KLÉMENT GYÖRGY
FIDESZ-KDNP

KLÉMENT GYÖRGY VAGYOK, a
4.sz. választókerület FIDESZ-
KDNP képviselő-jelöltje. 1968.
január 6-án születtem Cegléden.
Szüleim szőlő-, gyümölcster-
mesztéssel és állattenyésztéssel
foglalkoztak. Ennek okán gyer-
mekkoromban eldőlt a pályavá-
lasztásom. Szüleim családi gazda-
sága a 4-es számú választókerület
közepén volt, ahol több mint fél
é v s z á z a d i g
én is laktam.
Kertészmér-
nök vagyok.
F e l e s é g e m
Emese a csa-
lád motorja,
í z i g - v é r i g
székely lány. Négy gyermekünk:
Emese gyermekorvos rezidens,
Zsuzsanna jogász, György
onkológus rezidens, Márton
élelmiszermérnök.

KESZTHELYI
FERENC

CFE

15 ÉV UTÁN AZÉRT INDULOK új-
ból az önkormányzati választá-
sokon, mert úgy látom hogy új
lendület kell a város és a 4.
számú választási körzet (Al-
szeg és Szolnoki út, Csengeri,
Bede és külterület) további fej-
lődéséhez. Én már voltam az
Önök önkormányzati képvise-
lője és amely célokat kitűztem
programnak a lakossági igé-
nyek alapján, azt meg is valósí-
tottam. Azóta magam is sokat
tanultam, fejlődtem és van el-
képzelésem a város jövőképé-

ről. A végső cél az, hogy a
Cegléden élők szeressenek itt
élni, legyen
élhető ez a
város. A la-
kosok legye-
nek elégedet-
tek, legyenek
jó utak, le-
gyen jó a
közlekedés, az iskolák, óvodák,
a hivatali szolgáltatások, üzle-
tek. Mindenki találja meg ma-
gának azt a szférát, amit ő sze-
ret, szolgáltatásokat, kultúrát,
sportot, szabadidős tevékenysé-
get.

KNYUL HAJNALKA
ÁGNES
Független

***

KOZÁKNÉ
SZENDREI GINA

LMP – Zöldek

1983-BAN SZÜLETTEM, négy
gyermek büszke édesanyja va-
gyok. A környezet védelme hul-

l a d é k g a z -
dálkodó cé-
günk legfőbb
k ü l d e t é s e .
Elkötelezett
vagyok a vá-
rosunk kö-
z ö s s é g e

iránt, ezért is gyűjtöttem össze
2022-ben a városi korcsolyapá-
lya üzemeltetéséhez szükséges
adományokat, mikor azt a magas
energiaárak veszélyeztették. Hi-
szek a társadalmi egyenlőségben
és a szegénység felszámolásá-
ban, ezért döntöttem úgy, hogy a
körzetem képviselőjeként szeret-
nék tevékenykedni. Célom egy
olyan város, ahol környezetünk
is egészséges és élhető marad a
jövő generációi számára.

Szováti Árpád
CLK Egyesület

KÉPVISELŐKÉNT SZERETNÉM
folytatni azt a munkát, amit a
Humán Bizottság külsős tagja-
ként elkezdhettem. Az eltelt kö-
zel 5 év tapasztalatai megerősí-
tettek abban, hogy a munkát
f o l y t a t n o m
kell, hogy
közösen egy
szebb jövőt
építhessünk.
A választó-
k e r ü l e t b e n
látom azt a
számtalan lehetőséget amit meg
kell valósítsunk. Ebben az Önök
segítségére is feltétlen számí-
tok! Ígéret helyett a megoldásra
való törekvés a célravezető. Az
önkormányzat nyitott, kommu-
nikatív és hatékony szervezet
kell, hogy legyen.



ogyhogy még mindig a megszűnés határán lebegő
LMP színeiben indul a választáson?
- Éppen 15 éve segítem a pártot. Minden vá-
lasztáson nagy mennyiségű ajánlást gyűjtöt-
tem, vagy éppen indultam akár országgyűlé-
si képviselőnek is, ha kellett, aki hozzájárul
a parlamenti frakció létrejöttéhez. Számom-

ra a teremtett világ védelmének eszménye egy tiszta és jól
körülhatárolható gondolat. Nem hinném, hogy valaki len-
ne, aki tagadná létjogosultságát. Amíg erre lehetőségem
van támogatni fogom őket.
- Milyen koncepciója van a város irányítására?
- A város rendelkezik az alapvető tervekkel és koncepci-
ókkal. Igaz, ezeket csak a pályázatok érdekében, mint kö-
telező pályázati elem íratták meg a szakemberekkel, majd
utána a fiók aljára temették. Pedig ezek a dokumentumok
az alapját képeznék a város fejlesztésének, az egyes dön-
téseket segítenék. Ezekre a fejlesztési dokumentumokra
épül többek között a rendezési terv is, mely alapjaiban
meghatározza a város szerkezetét és élhetőségét. Első kör-
ben ezeket a dokumentumokat szükséges elővenni és fris-
síteni.
- Milyen intézkedéseket tervez a környezetvédelem terén,
mint zöld polgármester?
- A levegőtisztaság, a zöldhulladék kezelése és a közleke-
dés terén látok beavatkozási lehetőséget. Elsődleges a

szemléletformálás, de az önkormányzatnak is hatékony
segítséget kell nyújtania. Nem szabad hagyni, hogy a téli
időszakban műanyaggal fűtsenek tudatlanságból vagy a
szegénységből kifolyólag. A városban keletkező zöldhul-
ladékot itt helyben kell tartani és komposztálni, a nagyobb
mennyiségeket pedig egy központi komposztálóban fel-
dolgozni.
- Milyen tervei vannak a közlekedési infrastruktúra fej-
lesztésére?
- Elsősorban egy közlekedésfejlesztési koncepcióra van
szükség, amit közlekedésmérnök szakemberek állítanak
össze. Szűklátókörűség, hogy eddig ez nem készült el. A
kerékpárutak, kerékpársávok hálózatának bővítése, a gya-
logos járdák fejlesztése és a tömegközlekedés fejlesztése
a legfőbb cél. El kell érkeznie annak az időnek is, mikor
kialakítjuk a városon belüli tömegközlekedést.
- Na de mit tett ön a szemléletformálás érdekében? Ön is
használ autót?
- Három gyermeket nehéz lenne úgy koordinálni, hogy
nincs autónk. Ingatlan értékbecsléseket sem tudnék vé-
gezni tömegközlekedéssel vagy kerékpárral, igaz kb. 10-
15%-át a megbízásoknak így teljesítem. A 18 év képvise-
lőség alatt egyszer sem mentem autóval, egyetlen ülésre
sem. Engedélyem sincs a Városháza udvarára való behaj-
tásra, mert nem is kértem. Joggal teszik szóvá a lakosok,
hogy a polgármester autója miért állhat a bejárattól 5 mé-

terre, miközben az okmányirodába igyekvőknek nincs le-
hetősége bevinni a kerékpárt az udvarra. Első intézkedé-
sem lenne polgármesterként, hogy az autót eladnám és a
parkolóhelyén kerékpártározót hoznék létre az ügyeiket
intézők részére.
- Mit ígér a családoknak, ha már a konzervatív család-
politikát vallja magáénak?
- Elsősorban a lakhatás kérdését kell rendezni. Az aktuá-
lis állami programokat segítenie kell a városnak is. El kell
oda is jutni, hogy a bérlakás állományunkat bővítjük.
Cegléden jó az óvodai és iskolai ellátás, a bölcsődei ka-
pacitás is fejlődik. A szabadidős programokat pedig a vá-
rosnak kell biztosítania.
Azon családok erőfeszítéseit, ahol több gyermeket vállal-
nak, egy nagycsaládos programmal szeretném elismerni,
mint ahogyan teszik azt a testvérvárosunkban
Sepsiszentgyörgyön is. Ott a három vagy több gyermeke-
sek 75%-os kedvezményt kapnak a különféle közszolgál-
tatások jegyáraiból.
- Mi a terve a zöldfelületekkel, ha ön lesz a polgármes-
ter? Felbontja az aszfaltot és a térkövet?
- Nem bontok fel semmit, nem vagyok méregzöld. De
tény, hogy a parkok és zöld növények teszik a várost él-
hetővé. Örvendetes, hogy a választási kampányban a vá-
ros vezetése fákat ültetett és nagy figyelmet fordít a lo-
csolásra is. A kiszáradt fák száma is kevesebb lenne, ha
minden évben kampány lenne…
Ennél viszont fontosabb a hatékony zöldfelület gazdálko-
dás a városrendezésben tervi szinten is. Sokan nem értet-
ték, hogy javasoltam a Hunyadi utcai megüresedett építé-
si telket a kis park mellett megvásárolni. Hát azért, mert
ebben a ciklusban így is nagyon sok zöldfelületet vettünk
el a várostól. Ha nem kompenzáljuk, akkor a végén a ma-
ximális beépíthetőséghez jutunk el, annak minden hátrá-
nyát elszenvedve.
- Hogyan támogatná a vállalkozásokat és a munkahely-
teremtést?
- A helyi adóbevételek nagyon fontosak a város költség-
vetésében. A helyi vállalkozókat hozzá kell segíteni, hogy
a közjavak használatával arányosan legyenek adóztatva.
A nagy alapterületű épületekkel és telkekkel rendelkező
multinacionális cégek pedig fizessenek többet, hiszen töb-
bet is terhelik az épített és a természeti környezetet. Az
infrastruktúra fejlesztése, a sokat vitatott ipari park fej-
lesztés is valójában a multiknak a nagyvállalatoknak ked-
vezett. Most, hogy bedőlt a finanszírozás, saját erőből
nem kötelező feladatként elvégeztük a milliárdos nagy-
ságrendű beruházást. Áhítattal várjuk a multikat, akik
majd annyit sem fognak fizetni a telkekért, amit az útépí-
tésre és közműfejlesztésre fordítottunk. Végső soron job-
ban jártunk volna, ha ingyenesen vagy nagyon kedvez-
ményes árakon a helyi vállalkozóknak biztosítottunk vol-
na lehetőséget az ipari parkba települni. Kicsit merészebb
városvezetéssel sikerülhetett volna akár a vízkutató válla-
latot is egy ilyen telekre kitelepíteni. (x)

Zöld polgármesterjelölt
Földi Áron, polgármester-jelöltként indul városunkban. A jelölt érdekes pályát futott be az önkormányzati politikában. Korábban négy cikluson át volt önkor-
mányzati képviselő. 2006-ban ő volt az első hazánkban, aki egy ökopárt, az Élőlánc Magyarországért párt színeiben választáson mandátumot szerzett. 2010-
től Cegléden, 2014-től a Megyeházán, majd 2019-óta ismét a városi képviselő-testületben képviselő. Úgy tűnik, ugyanazt a pártot támogatja minden viharon
át. Még mindig az LMP-Zöldek színeiben politizál. Életvitelében konzervatív értékrendet képvisel. Három gyermekét fül-orr-gégész feleségével keresztény szel-
lemben nevelik. A jelöltet kérdeztük a választás kapcsán.

h
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elszavai: „Van múltam, van koncepcióm és van
ambícióm!” Menjünk sorban: mire büszke a
csemői polgármesteri időkből?
- 2014 őszén arra kértem és kaptam felhatalmazást,
hogy közösen, fejlődő pályán tartsuk Csemőt, majd
öt év múlva, ugyanazzal a képviselő-testülettel új-
ra bizalmat kaptam a település szolgálatára. Büsz-
ke vagyok arra is, hogy a pályázati források fel-

használása mellett önerőből is tudtuk fejleszteni Csemőt.
Minden önkormányzati épületet felújítottunk, fejlesztet-
tük a közterületi részeket és működtettük a kialakított he-
lyi ellátórendszert. Sikerrel bizonyítottuk be magunknak,
az országnak és Európának, hogy az ápolt települési kör-
nyezet tekintetében is tudtunk fejlődni az elmúlt húsz év-
ben. Tartottunk sok szép rendezvényt, és még sikerült
megnyerni a jubileumi Nemzeti Vágtát is. Sok emlék, fe-
lejthetetlen pillanat – gyönyörű időszak volt! A csemői
életművem teljes és most készen állok arra, hogy tudáso-
mat és a tapasztalatomat Cegléd szolgálatába állítsam!
- Van koncepcióm – szól jelszava második eleme. Cegléd

– a fejlődő város címmel január 10-től hetente egy-egy
témát részletesen ismertetett a programjából. Ajánlom az
olvasók figyelmébe, mert alapos és innovatív programot
olvashatunk. Ön mely területeket tart a legfontosabbnak
és legsürgetőbbnek, ahol lépnie kell Ceglédnek?
- Az egyik, hogy megoldást kell találni a város közlekedé-
si helyzetére. Jelenleg Cegléd a reggeli és délutáni csúcs-
forgalomban nagyjából közlekedhetetlen. Ezen csak úgy
lehet változtatni, ha sikerül alternatívát kínálni a nem saját
járműves egyéni közlekedésre. Véleményem szerint már a
tervezésnél két kiemelt szempontnak érvényesülnie kell: a
forgalom kivezetése a központból, és a helyi tömegközle-
kedés újra szervezése, ez utóbbit lehetőség szerint elektro-
mos buszokkal és körjáratokkal kell megvalósítani.
Az igazi győzelem az lehet, ha mindezt úgy sikerül meg-
valósítani, hogy az igénybevétel a helyi lakosság számá-
ra ingyenes. A rendszer kialakítása és működtetése is ön-
erőből történhet, amely csak akkor tud megvalósulni, ha
az a kötelező feladatok ellátását nem veszélyezteti.
A másik, hogy elinduljon egy bérlakás építési program, amely
lehetővé teszi, hogy az alacsonyabb jövedelmű vagy kiszol-
gáltatott csoportok is megfizethető lakásokhoz juthassanak.
El kell érni, hogy Cegléd vonzó legyen a fiatalok számára, eh-
hez pedig esélyt kell kapniuk az önálló életre itt, helyben. Sze-
rethető élettérré kell tennünk városunkat, ahol első körben a
helyi fiataloknak van kedvük helyben maradni, második kör-
ben máshonnan is hívogató legyen ideköltözni. Kiszámítható
és őszinte, nyitott és emberközeli önkormányzatot ígérek, aki-
nek lesz ereje és módja figyelni a fiatalra és az idősre egyaránt.
Ez egy újabb kapcsolódási pont lehet a helyi vállalkozá-
sokkal, befektetőkkel is. Partnerséget kell kiépíteni és
fenntartani az önkormányzat a szakiparosok és a foglal-
koztatók között. A városnak vannak ingatlanai, Ceglédnek
vannak építőipari szakemberei és olyan nagyfoglalkozta-
tók, ahol folyamatos az igény a képzett munkaerőre. Az
önkormányzatnak középre kell állnia és cselekvési tervvel
mozgatnia a szereplőket, szervezni a működést.
- Harmadik jelszava „Van ambícióm”, vagyis energiája,
amellyel szaktudását, tapasztalatát városa fejlődésének
szolgálatába állítaná, ha a választók bizalmat szavaznak
Önnek. Mi lenne az első intézkedése polgármesterként,
ha a választók bizalmát megkapja június 9-én?
- Elbontanám azokat az ajtókat, amelyek lezárják a hiva-
tali folyosót, mindkét oldalról.
- Mi a véleménye az ipari park botrányról? Korábban ki-
fejtette mit lehetne tenni a következmények enyhítésére.

Ma mit gondol erről, hiszen - megválasztása esetén –
könnyen lehet, hogy szembesül egy üres városkasszával?
A probléma a város minden lakóját érinti, ezért is fogal-
maztam meg nyílt levélben az általam fontosnak tartott te-
endőket. Nem látom nyomát semmilyen intézkedésnek,
de bízom abban, hogy a jelenlegi vezetés a testületi hatá-
rozatban írtak szerint egyrészt megvizsgálta az elállás le-
hetőségét és szükségességét, másrészt kész tervei vannak
arra az esetre, ha a szabálytalansági eljárás sok százmilli-
ós visszafizetési kötelezettséget állapít meg.
- Miben tartja másnak a ceglédi közéletet (akár a kam-
pányt is), mint a csemőit? Lehet mondani, hogy egy fa-
luban könnyebb összefogást elérni, mint egy városban?
- Jelenleg „kampány üzemmód” van, ami alapvetően egy
„más állapot” a megszokott hétköznapokhoz képest. Ne-
künk a város jövőjéről kellene beszélgetnünk, gondolato-

kat cserélnünk, ehelyett az energiák jó részét a másikba
való beleállás és a sértegetés emészti fel. Egyvalamit pe-
dig mindannyian megtanulhattunk a múltból, hogy a gyű-
lölet egészen biztosan nem fogja megoldani egyetlen
problémánkat sem. Csemőben, a korábbi kampányokban
több volt az érv és kevesebb az indulat.
- Polgármester jelöltként egyedül Ön tartott utcafórumokat
Cegléden tucatnyi helyszínen, milyen volt a lakosság akti-
vitása, megkeresték-e konkrét problémákkal, kérdésekkel?
- Számomra az volt a fontos a fórumokkal, hogy miután
minden házba nem tudok eljutni, legyenek helyszínek a
város különböző pontjain, ahol elérhető, megszólítható
vagyok. Átlagban 10-15 fő jelent meg, a legtöbb 55 fő
volt egy helyszínen. Az esetek 95 %-ában tudatosak vol-
tak a megjelentek, és kérdés nélkül az aláírásukkal a tá-
mogatásukról biztosítottak. Többen kérdéseket tettek fel,
beszélgettünk a választókkal. Én pozitívnak értékelem a
fórumokat.
Én felkészültem a feladatra, számítok a ceglédiek támo-
gatására, ahogy Ők is számíthatnak rám!

Tapasztalat, koncepció és ambíció
Független jelöltként, de helyi civil szervezet és párt támogatásával indul Cegléden a polgármesteri székért folytatott versenyben dr. Lakos Roland, aki koráb-
ban Csemőben írt sikertörténetet a település első embereként. A jogász végzettségű szakember előbb ügyvédként szerzett tapasztalatot az önkormányzatok-
kal való kapcsolattartás és jogi segítségnyújtás világában, majd Csemő jegyzője volt 2004 és 2013 között. Rövid közjegyzői kitérő után, 2014-ben a voksok
51,08 %-ával polgármesterré választották a csemőiek. Munkáját és eredményeit látva 5 év múlva a voksok 99,95 %-ával újrázott. Most Cegléden indul, korábbi
tapasztalataira alapozva vállalja a megmérettetést, jól körvonalazott elképzelésekkel városunk jövőjéről.
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„Sikerült megnyerni a jubileumi Nemzeti Vágtát”
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pasztalatomat Cegléd szolgálatába állítsam!”



5. választókerület

IMREGI TIBOR
FIDESZ-KDNP

IMREGI TIBOR VAGYOK, az 5.sz.
választókerület tősgyökeres ceg-
lédi születésű FIDESZ-KDNP
képviselő-jelöltje. Szüleim és

nagyszüleim
is itt éltek.
Feleségem-
mel közösen
három lány
g y e r m e k e t
nevelünk. A
városért való

tenni akarást is részben otthonról
hoztam, ezért vállalok plusz fel-
adatokat a kultúra és sport terén.
Meggyőződésem, hogy „Cegléd
több mint gondolná”. Adottsága-
ink jobb kiaknázása közös felelő-
ségünk, de szeretett városunk
szorgalmas polgárai nélkül ez
nem lehetséges. Hiszem, hogy a
csapatmunka, az ésszerű gondol-
kodás eredményre vezet, ehhez
kérek Önöktől segítséget és fel-
hatalmazást június 9-én.

MÉSZÁROS BÉLA
CFE

CEGLÉDEN SZÜLETTEM 1967-ben,
azóta is itt élek. Itt alapítottam csa-
ládot, pedagógus feleségemmel 3
fiúgyermeket neveltünk fel. 1992
óta élek ebben a választókerület-
ben. Saját ta-
pasztalatból
ismerem en-
nek a belvá-
roshoz közeli
t e r ü l e t n e k
minden elő-
nyét és hátrá-
nyát. Hiszek benne, elérkezett az
idő arra, hogy közösségünkért és
városunkért civilként is tegyünk,
elkötelezett vagyok amellett, hogy
pozitív változásokat érjünk el! Cé-
lom az, hogy összehozzuk a kö-
zösséget és együtt dolgozzunk
azért, hogy Cegléd vonzóbb, fejlő-
dőképesebb várossá váljon.

NÉMETH PÉTER
LMP – Zöldek

HÁROM GYERMEKES APAKÉNT és
tanárként küldetésemnek tartom,
hogy a gyerekek kibontakoztathas-
sák a bennük rejlő lehetőségeket,
hogy színes egyéniségükkel jobb
hellyé tegyék a Földet. A jövőt a

ma nevelődő
gyerekek fog-
ják formálni,
ezért a legtöbb
energiát belé-
jük kell fektet-
ni. Az új gon-
dolatok új

rendszereket fognak megszülni, a
halódó rendszereket pedig el kell
temetni. Ezért vállalom a képvise-

lőjelöltségét a 2024-es önkor-
mányzati választásokon Cegléden,
az 5-ös számú választókerületben.

NAGY CSABA
JÓZSEF Mi Hazánk

***

SPINDELBAUER
ATTILA

CLK Egyesület

EGYEDÜL KEVESEK VAGYUNK
megoldani a problémákat, de ösz-
szefogással meg tudjuk valósítani

céljainkat! Az
egyéni prob-
lémák megol-
dása mellett
célszerűnek
látom az ut-
cákban kap-
c s o l a t t a r t ó

rendszer kiépítését. Olyan sze-
mély kijelölését, aki továbbítja az
utca lakóinak észrevételeit megvá-
lasztásom esetén e-mail címemre:
spindelbauerattila@gmail.com.
Pl. Közlekedésbiztonság javítása,
utca névtáblák pótlása, járdák-,
utak javítása, közvilágítás sűríté-
se. Zöldberuházások az utcakép
szebbé tétele érdekében.

SZABÓ SÁNDOR
Nép Pártján

59 ÉVES CEGLÉDI LAKOS vagyok.
Szakképesítéseim: hegesztő, tele-
fonszerelő, vendéglátó-felszolgá-
ló, biztonsági őr. Két lányom van.
Feleségem minden háttér-segítsé-
get megad ahhoz, hogy képvise-
lőként lelkiismeretesen elvégez-
hessem az általam felvállalt fel-
adatokat. Terveim: Állandó kap-
csolattartás a
lakókkal, a
feladat ellátá-
sával megbí-
zott vállalko-
zások szigo-
rúbb ellenőr-
zése a gaz- és
szemétmentes környezet kialakí-
tására vonatkozóan. Utak állapo-
tának javítása, zöldfelületek nö-
velése, esővíz elvezetés javítása.

TÓTH BÉLA
MEMO

6. választókerület

DR. DENNERLEY
ILDIKÓ

LMP – Zöldek

ÉDESAPÁM DR. Zsámberger
György sokat tett Ceglédért, tő-
le örököltem a város iránti sze-
retetemet. Bárhol is éltem a vi-
lágban mindig hazavágytam.

Népművelő diplomámat Eger-
ben, jogi diplomámat Buda-
pesten szereztem. Gyermekem-
mel és fér-
jemmel az
Újváros déli
tanyás ré-
szén lakunk
a Szunyogh
d ű l ő b e n .
Családi cé-
günkben dolgozom, édesanyá-
mat Dr. Somi Ildikót segítem.
Irányításával a ceglédi gyerme-
kek egészségéért dolgozunk.
Célom az Újvároson és a hozzá
kapcsolódó tanyás térségben
élők életminőségének javítása.

BAKOS ISTVÁN
KÁROLY
Mi Hazánk

***

FARSANG ZOLTÁN
RÓBERT
Nép Pártján

HÁROM GYERMEK BÜSZKE édes-
apja vagyok. Munkahelyem a
Barna Bár és Étterem Kőröstetét-
lenen. A csapattársaimmal együtt

azt láttuk,
hogy Ceglé-
den a jelenle-
gi képviselő
testületben a
politika felül-
írja Cegléd
város gazda-

sági érdekeit, amelyen változtat-
ni kell. Terveim többek között:
Költségvetés igazságosabb elosz-
tása, Közbiztonság javítása, Meg-
lévő utak folyamatos karbantartá-
sa, Vörösmarty téri játszótér kor-
szerűsítése!

KÁROLY FERENC
FIDESZ-KDNP

KÁROLY FERENC VAGYOK, a
6.sz. választókerület FIDESZ-
KDNP kép-
viselő-jelölt-
je. Cegléden
s z ü l e t t e m
1 9 7 9 - b e n .
Középiskolai
és főiskolai
tanulmányai-
mat gazdasági területen folytat-
tam. 25 éve a Magyar Telekom
stratégiai partnereként tevé-
kenykedem. Szakmai és vezetői
tapasztalataimra támaszkodva a
továbbiakban is az Újváros fej-
lődéséért kívánok dolgozni. Kö-
szönöm, hogy az elmúlt 22 év-
ben önkormányzati képviselő-
ként szolgálhattam Önöket. Há-
lás vagyok a bizalmukért és
most újra a támogatásukat ké-
rem, hiszen a fejlesztések nem
állhatnak le, sok még a közös
teendőnk.

PALOTAI LÁSZLÓNÉ
CLK Egyesület

AZÉRT VÁLLALTAM A KÖZÉLETI
szereplést, hogy az eddig meg-
szerzett tudásomat, tapasztalato-
mat Cegléd város szolgálatába ál-
lítsam. Szeret-
nék többet ad-
ni a városnak,
segíteni az itt
lakó emberek-
nek, jobbá
tenni a közös-
ségünket, a
körzet gondjait, problémáit minél
gyorsabban megoldani.
Együtt egymásért kell tevékeny-
kednünk!

VÁNYI ZSOLT
CFE

EZZEL A KÖRZETTEL MÁR déd-
szülőkig visszanyúló a kapcsola-
tom, hiszen itt éltek ők is, és
most immáron 20 éve ebben a
körzetben, a Vörösmarty téren
élek családommal. Tehát minden
ehhez a körzethez, ehhez a város-
hoz köt. Akik
i s m e r n e k ,
tudják, sport-
ember lévén a
kitartás és ál-
landóság vé-
gigkísérte ed-
digi pályafu-
tásom. Amit vállalok, hogy szó-
val és tettel, megteszek mindent a
körzet további fejlődéséért. Nem
hagyok szó nélkül semmi fonto-
sat, kezdeményezek, minden kör-
zetünket érintő fejlesztési ötletet
– amiből részemről se lesz hiány.
Bízom a sikerben, de a választás
eredményétől függetlenül, to-
vábbra is lesz ötletem és javasla-
tom, amelyek körzetünket, város-
unkat még szebbé, jobbá és von-
zóbbá tehetik.

7. választókerület

GULICSKA LŐRINC
ATTILÁNÉ

DK - MSZP - Párbeszéd-
ZÖLDEK

GYERMEKKOROM ÓTA Cegléden
élek. Két felnőtt fiam van, akik-
kel egységes, szeretett teljes
családot alkotunk. Vendéglátó
szakiskolát végeztem. Jelenleg a
7. Számú választó kerületben la-
kom, ahol a sok ajánlásnak kö-
szönhetően képviselő jelölt va-
gyok, úgy is mondhatom, hogy
az önök bizalmából. Nagyon
szeretem a csapatmunkát és re-
mélem egy alkotó közösség tag-
ja leszek.
Ha elnyerem az körzetemben la-
kók bizalmát, első helyen a köz-
biztonság javítását szorgalma-
zom, melynek egyik eszköze a

térfigyelő kamerák számának nö-
velése, különösen az Ugyeri terü-
leten. A dűlőutak stabilitására
feltétlenül na-
gyobb figyel-
met kell for-
dítani. Az ott
lakók nevé-
ben is köszö-
nöm az Örké-
nyi út felújítá-
sát, de szorgalmazni fogom a
buszforduló rendbe tételét, mert
az továbbra is megoldatlan. A vá-
lasztókerületemben lévő utak kö-
zül a legrosszabb állapotban a
Csikós szél van jelenleg. Tud-
tommal a tervek között ebben az
évben szerepelt a felújítása. Re-
mélem nem marad el. Aszfalto-
zásra vár a Muskátli, a Tulipán,
és a Szalag utca egy része, mely-
nek kivitelezését kezdeménye-
zem. A közvilágítás bővítése, a
csapadékvíz elvezetése, az utak
járdák járhatóságának biztosítása
mind-mind szerepel a progra-
momban.

HEGEDŰS BÉLA
MEMO

HORVÁTH GÁBOR
Független

VÁLLALKOZÓ, gépjárműtech-
nikus, aki az előző ciklusban a
körzet képviselője volt. 20 éve él
a választókerületben, nős, és egy
fiúgyermek büszke édesapja. Ta-
nulmányait Nagykőrösön és
Kecskeméten
végezte. Az
idáig elvég-
zett munkája
ö n m a g á é r t
beszél, hiszen
rég nem látott
fejlődést sike-
rült elérnie a körzetében. Közös-
ségi emberként számtalan formá-
ban kovácsolta már össze az em-
bereket, így most is igyekszik
megtenni ugyanezt a választóke-
rület érdekében.

KURUCZ BARBARA
Nép Pártján

TŐSGYÖKERES CEGLÉDI család-
ba születtem 1975-ben, itt végez-
tem iskoláimat és kezdtem dol-
gozni, itt alapítottam családot és
jelenleg is itt élek. Ugyanakkor

egy budapes-
ti üzlet he-
lyettes veze-
tője vagyok.
Családi élete-
met és mun-
kámat is min-
dig vezető-

ként töltöttem be. Ezáltal megta-
nultam harcolni mind családom
mind a munkahelyem érdekeiért.
A választókerület lakosságának
érdekeiért készen állok bármeny-
nyi időt és energiát áldozni. Főbb
terveim közül az első és a legfon-
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tosabb, hogy a lakók bevonásával
szeretném a lehető legjobb meg-
oldásokat megtalálni problémá-
juk megoldására.

RÁCZ TIBOR
LMP – Zöldek

HÁZAS, HÁROM DIPLOMÁS infor-
matikus és pedagógus, valamint
iskolaigazgató vagyok. A Műsza-
ki egyetemen végeztem vezető-
képzést. 15 évig a Közgazdasági
iskolában rendszergazdaként és
oktatóként dolgoztam. 2020 óta a

választókerü-
letemben mű-
ködő Örkényi
Úti Általános
Iskola igazga-
tását látom el,
a l a p í t v á -
nyommal és

társadalmi munkámmal a körze-
temben élő családok életminősé-
gének javításán dolgozom. Cé-
lom, a körzetem fejlesztése és az
itt lakó, önhibájukon kívül nehéz
helyzetbe került gyermekek hoz-
zásegítése a társadalmi normák-
nak megfelelő felnőtt élethez.

STOLZ OTTÓ
Mi Hazánk

1964-BEN SZÜLETTEM. Okleveles
villamosmérnöki diplomát sze-
reztem a Budapesti Műszaki
Egyetemen. Előbb középvezető-
ként dolgoztam a közigazgatás-
ban, közben
megszerez-
tem második
egyetemi dip-
lomámat, a
B u d a p e s t i
K ö z g a z d a -
s á g t u d o -
mányi Egyetemen, közigazgatási
menedzsment szakon. Évekig él-
tem és szereztem tapasztalatokat
külföldön. A megoldást keresem
és vallom, hogy a problémák
döntő többsége megfelelő tájéko-
zódás, és stratégia kidolgozása
után megoldható. Ezt a szemléle-
tet, a tudásomat és a tapasztalato-
mat szeretném a 7-es választóke-
rület szolgálatába állítani.

SZLOVÁK MÁTYÁS
FIDESZ-KDNP

SZLOVÁK MÁTYÁS VAGYOK a
7.sz választókerület FIDESZ-
KDNP képviselőjelöltje. Tősgyö-
keres ceglédi családból szárma-

zom. Iskolái-
mat is hely-
ben végez-
tem. Szüleim-
hez, nagyszü-
leimhez ha-
sonlóan a 7.
sz. választó-

kerületben lakom 50 éve. 2019-
től a gyermekvédelemben dolgo-
zom. Jelenleg is egy országos ha-
táskörű nevelőszülői hálózatban
tevékenykedem, ahol a nehéz

sorsú gyermekeknek igyekszünk
szeretetteljes családi nevelést biz-
tosítani. Kereszténydemokrata-
ként fontosnak tartom a családok
megerősítését, az európai civili-
záció megmaradását, teremtett
környezetünk megóvását, de hi-
szem és vallom, hogy ehhez a
legkisebb társadalmi egység egy
város lakossága is hozzájárul.

TURI KRISZTINA
CFE

SZÜLETÉSEM ÓTA KÖTŐDÖM eh-
hez a városrészhez, itt gyerekes-
kedtem, itt nőttem fel, a szülők

révén a mai
napig része az
é l e t e m n e k .
Nagycsa lá -
dosként, 4
gyermekkel,
2 unokával,
első kézből

látom a generációk örömeit és
gondjait. Eljött az idő, amikor
sokkal többet tudok tenni a kö-
zösségért, ha felhatalmaznak, fo-
gok is. Közösen sokra vihetjük,
hiszem, hogy nem problémák
vannak, hanem megoldandó fel-
adatok, melyek számomra kihí-
vást jelentenek. A mindennapi
tennivalókon – környezetünk
szebbé, jobbá, élhetőbbé, bizton-
ságosabbá tételén túl – van egy
adottsága a Gerje, mely közösség-
teremtő szerepét segíteném, hang-
súlyoznám. A hidak összekötnek,
a tettek összekovácsolnak.

VARJASI ÉVA
CLK Egyesület

AZ ELMÚLT IDŐSZAK rávilágított
arra, hogy mennyire fontos az itt
élő emberek véleménye, hiszen
ők azok, akik tisztában vannak
azzal, amin feltétlenül változtatni
kell. Ebben szeretnék támaszuk
lenni és a felmerülő problémákra
m i e l ő b b i
megoldást ta-
lálni. Továb-
bá feladatom-
nak tartom az
utak járható-
ságát, bele-
értve a rosz-
szabb állapot-
ban lévő utcákat is. A közbizton-
ság fokozását, több kamera kihe-
lyezését azon területekre, ahol
leginkább szükséges.

8. választókerület

BENCZE DONÁT
Mi Hazánk

1990-BEN SZÜLETTEM Budapes-
ten. 2015-ben szereztem közgaz-
dász diplomát, vezetés és szerve-
zés szakirányon. Jelenleg kontroll-
ing vezetőként dolgozom. Mindig
is érdekelt a politika, 2018-ban

alakult egy párt, ami mellé most
teljes vállszélességgel oda tudok
állni. Ez a Mi Hazánk Mozgalom,
ami vélemé-
nyem szerint
a legőszintébb
és legjobb ter-
vekkel rendel-
kező párt Ma-
gyarországon.
A politika
mellett fontos a menyasszonyom-
mal eltöltött idő és a sport. Jégko-
rong játékvezetőként dolgoztam
12 évig, játékosként pedig három-
szor lettem magyar bajnok.

KOLLÁR ZOLTÁN
CLK Egyesület

CEGLÉDEN SZÜLETTEM, közgaz-
dászként végeztem. Településünk
előnyös helyzetű város. Szinte az
ország közepén van, könnyen
megközelíthető. Közösen kell
megtalálnunk
azt, amivel a
f iataloknak
még vonzób-
bá tehetjük és
az időseknek
pedig bizton-
ságot tudunk
nyújtani. Ebben a városban kap-
tam meg az alapokat, itt építettem
kapcsolatokat. Határozott, ma-
gamnak magas mércét állító,
együttműködő, másokért küzdő,
vitára képes személy vagyok.

MOLNÁR GERGELY
CFE

A CORVINUS EGYETEMEN szerez-
tem közgazdász diplomámat, az el-
múlt években könyveléssel és
könyvvizsgálattal foglalkoztam. A
politikában új vagyok, de hiszem,
hogy tenni akarásom és pénzügyi te-
rületen szerzett
tapasztalataim
a város javára
válhatnak.
Megvalósítan-
dó gondolata-
im között sze-
repel a körze-
temben élőkkel való interaktív
kommunikáció kialakítása, Cegléd
vonzóvá tétele minden korosztály
számára és a város pénzügyi haté-
konyságának fejlesztése mellett
még sok minden más is.

SIPOS MIHÁLY
LMP – Zöldek

VOLT EGYETEMI OKTATÓ, you-
tuber, több könyv szerzője. Felesé-
gével és gyermekeivel a Tulipános

Tanya nevű
ö k o g a z -
daságot építi
itt Cegléden.
Inspiráló elő-
adó, elismert
ökológus, a
legnagyobb

hazai élelmiszer önellátó közösség
vezetője. Nevéhez kötődik a Fenn-

tartható visszafejlődés mozgalom,
mely Ceglédről kiindulva több
ezer családot érintő változást indí-
tott el egy kisebb ökológiai láb-
nyomú, boldogabb és kiteljesedet-
tebb élet felé. Követői Amerikától
Ausztrálián át, folyamatosan nö-
vekvő létszámban, mindenütt jelen
vannak. Pártoktól független jelölt.

TAKÁTSNÉ GYÖRE
ANETT

FIDESZ-KDNP

TAKÁTSNÉ GYÖRE ANETT a 8.sz.
választókerület FIDESZ-KDNP
képviselő-jelöltje Cegléden szü-

lettem, egy
gyermek bol-
dog édesany-
ja vagyok.
Általános és
középiskolai
tanulmányai-
mat Cegléden

végeztem, Kereskedelmi, mező-
gazdasági, és művelődésszervező
végzettséggel rendelkezem. A
mezőgazdasághoz kötődő nagy-
szülői és szülői hagyományt
követve családi gazdaságunkat,
kertészeti vállalkozásunkat és a
Györe Kerékpárboltot is segítem.
Háziasszonyként és kisgyermekes
anyukaként is igyekszem helyt-
állni. 18 éve vagyok önkormány-
zati képviselő és az eddig szerzett
tudással és tapasztalattal szeretném
a körzetem fejlődését elősegíteni.

UZSÁK GYÖRGY
Nép Pártján

UZSÁK GYÖRGY VAGYOK, 30
éves, házas. Tanulmányaimat a
Sylveszter János Protestáns Gim-
náziumban végeztem. Hosszú
évek óta vendéglátásban dolgo-
zom. Hamarosan megszületik el-
ső gyermekem, ezért döntöttem
amellett, hogy Cegléd fejlődése
é r d e k é b e n
szerepet vál-
laljak a köz-
életben, mint
k é p v i s e l ő ,
hogy gyerme-
kem már egy
szebb környe-
zetben élhessen. A városunk fej-
lesztése iránt elkötelezett vagyok.
Célom, hogy Cegléd város költ-
ségvetési forrásai igazságosabb
módon kerüljenek elosztásra.

9. választókerület

BOBÁL ISTVÁN
CFE

TÖBB, MINT 20 ÉVE VAGYOK
ennek a civil szervezetnek a
tagja, 12 évig az elnökeként is
dolgoztam. Több, mint 10 évig
önkormányzati képviselőként
igyekeztem előre vinni a város,

az itt élők dolgait. 40 éve élek
Cegléden, itt van az otthonom,
ez a város az otthonom. Ceglé-
di lányt vettem feleségül, ma is
ő a párom. Itt neveltük fel két

fiunkat, há-
rom uno-
kánk közül
kettő itt szü-
letett. Itt
do lgozom,
34 éve a
ceglédi kór-

ház gazdasági igazgatójaként.
Úgy vélem, hogy az eredmé-
nyes képviselői munkához van
elegendő tudásom, emberi és
szakmai tapasztalatom, ambíci-
óm. A CFE pedig biztosítja azt
a hátteret, csapatot, ami szük-
séges a sikerhez, a jól végzett
munkához.

BODA DÁNIEL
Mi Hazánk

1998-BAN SZÜLETTEM Cegléden,
jelenleg egy gyermeket nevelünk
a feleségemmel. Elektronikai
t e c h n i k u s
végzettségem
van, jelenleg
is ebben a
s z a k m á b a n
d o l g o z o m .
Emellett sze-
reztem egy
okleveles színész és szinkronszí-
nész diplomát is, hobbim az uta-
zás, olvasás, főzés. Képviselő-
ként az Önkormányzat munkáját
elsősorban a humán bizottságnál
szeretném előrébb vinni.

ÉVA FERENC
JÓZSEF
Nép Pártján

64 ÉVES CEGLÉDI LAKOS va-
gyok. Üllőn egy Logisztikai
raktárban műszakvezetőként
dolgozom. A városunk fejleszté-
se iránt elkötelezett vagyok.
Megvalósítási terveim között
szerepel többek között: a válasz-
t ó k e r ü l e t
egész terüle-
tén az utak,
állapot fel-
mérése, és
azok karban-
tartása, mű-
szaki állapot
vizsgálatára irányuló odafigye-
lés. A legkritikusabb és legsű-
rűbben használt utak élvezzenek
elsőbbséget a megvalósítás so-
rán, főként a földutak. Ivóvíz és
szennyvíz ellátás biztosítása
gyorsabb ütemű legyen.

HEGEDŰS SÁNDOR
LMP – Zöldek

CEGLÉDEN SZÜLETTEM és nőt-
tem fel, egész pontosan a 9. vá-
lasztókerületben előbb a Bor-
ház utcában, aztán az Öregsző-
lőben az Eperfa utcában, ahol
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jelenleg is élek. Tanulmányaim
befejezése után vállalkozó let-
tem, amiben mai napig is for-
golódom és jelenleg szakokta-

tóként dolgo-
zom. Ezt a
városrészt és
az itt lakókat
nagyon jól
ismerem, és
nagyon jó vi-
szonyt ápo-

lunk. Tenni akarok azért, hogy
fejlődjön, szépüljön és élhe-
tőbb legyen a kerület, az utcá-
ink járhatók legyenek és biz-
tonságosak. Szeretném, ha
olyan jó szomszédságban len-
nénk, mint amilyet gyerekko-
runkban mindannyian átéltünk
ebben a kerületben. Pártoktól
független képviselőként ezen
szeretnék munkálkodni.

KÓNYA ÁGNES
FIDESZ-KDNP

KÓNYA ÁGNES VAGYOK, a 9-es
választókörzet FIDESZ-KDNP
képviselőjelöltje. 18 éve az
önök bizalmából a képviselő
testület tagja lehetek. Az utóbbi
két ciklusban a Humán Bizott-
ság elnöke-
ként és a
Ceglédiek a
Ceglédiekért
K ö z a l a p í t -
vány kurató-
r i u m á n a k
tagjaként is
igyekszem segíteni a város éle-
tét. Tősgyökeres ceglédi család-
ban születtem. Biológia-testne-
velés szakos tanárként dolgoz-
tam az elmúlt 40 évben, de
nyugdíjas nagymamaként is ér-
zek magamban elég aktivitást,
hiszen sok a közös feladat. Az
Önök bizalmából a továbbiak-
ban szeretném folytatni képvise-
lői munkámat az általunk is tá-
mogatott független polgármester
jelölttel Dr. Lakos Rolanddal!

VÁMOSI MÁRTON
CLK Egyesület

ALAPTALAN ÍGÉRGETÉS HE-
LYETT egy olyan dolgot fogadok
meg Önöknek, amit ritkán kap-
tam meg a korábbi képviselőktől.
Őszinteséget. Bármi történik a
városban, bármilyen kérdéssel is
fordulnak hozzám őszintén és a
legjobb tudásom szerint fogok rá

válaszolni, te-
relés és má-
sokra muto-
gatás helyett.
Véleményem
szerint csak
így érdemes
ezt a tisztsé-

get viselni. Képviselői munkám
során nagy hangsúlyt fektetnék a
mikroközösségek építésére,
melyre több remek példát is lát-
tam a kerületben.

10. választókerület

BARTHA BARNA
Mi Hazánk

MAROSVÁSÁRHELYEN SZÜLETTEM,
szülővárosomban és Brassóban
végeztem közép- és felsőfokú ta-
nulmányaimat. Öt gyermekem
van és egy tápiószőlősi tanyán
élek. Voltam tesztpilóta, vállal-
kozó, alapítványi tanácsadó.
Büszke vagyok, hogy a Mi Ha-
zánk Mozgalom tagja és egyik
vezetője lehetek. Vallom, hogy a
családért, a
nemzetért fo-
lyó küzde-
lemben elfá-
radni, meg-
hátrálni nem
lehet és hogy
a települések
szintjén kell elkezdeni a népne-
velést, az újra nemzetté válás fo-
lyamatát.

DR. FERENCZI
NORBERT
FIDESZ-KDNP

DR. FERENCZI NORBERT vagyok,
a 10. sz. választókerület képvise-
lője. A termálfürdő és szabadidő-

parkja, az oda
vezető felújí-
tott utak, a
Malom tó
szél környéki
sportfejlesz-
tések igazán
vonzóvá, él-

hetővé teszik a körzetet. A ciklu-
sokon átívelő beruházások elle-
nére sok még a közös teendőnk.
A Kenderföld utcáit most már ja-
vítani kell. A közvilágítás, kame-
rahálózat további bővítésével az
egész körzet lakóinak biztonság-
érzetét kell erősítenünk. Az Önök
kéréseit a tanyavilágtól a belvá-
rosig mindig tudásom és kapcso-
latrendszerem legjavát adva ke-
zeltem. Ezt ígérem a következő
ciklusra is.

ERDŐDI PÉTER
CFE

ERDŐDI PÉTER VAGYOK, 42
éves, nős, két gyermek édesapja,
a Nóra cafe plus kft. ügyvezető-
je. Több mint
20 éve van
közvetlen kö-
tődésem a
város ezen
r é s z é h e z .
Nagy lelke-
sedéssel tölt
el, hogy az Önök támogatásával
talán végre én is tudok hatéko-
nyan tenni a körzetért, közös
ügyeinkért. Vagyis Önökért, és
persze saját magamért is, hiszen
én is itt élek. Ami az Önök érde-
ke, az az enyém is. Számos ten-
nivaló akad a körzetben, de en-
gem ez nem eltántorít, hanem

erősen motivál. Javaslom, ne
várjunk további 20 évet a terve-
ink megvalósításához!

GYÖRE JÁNOS
CLK Egyesület

TŐSGYÖKERES CEGLÉDIKÉNT
szeretnék visszaadni valamit ab-
ból, amit ettől a várostól kap-
tam. Sportolóként sokáig képvi-
selhettem, a Polgármesteri Hi-

vatal alkal-
mazottjaként
26 évig szol-
gáltam a vá-
rost. Ezt a
szo lgá la to t
s z e r e t n é m
folytatni, ha

megbíznak vele, hiszen egy kö-
zösséget képviselni, a legszebb
feladatok egyike. Ismerem az
Önkormányzat működését, nem
ígérgetek felelőtlenül. Olyan
döntést támogatnék, ami a több-
ség és a város érdekeit szolgálja.
Ehhez egy irányba húzó testü-
letre van szükség.

KRIVÁK NOÉMI
LMP – Zöldek

CEGLÉDEN SZÜLETTEM és nőttem
fel, egész pontosan a 10. válasz-
tókerületben előbb a Csalogány
utcában, aztán a Kámán utcában.
Az iskola mellett és után a csalá-
dom kisvállalkozásában dolgoz-
tam a Budai úti MÉH-telepen.
Azért szeret-
nék a kerület
képviselője
lenni, mert
ezt a város-
részt és az itt
lakókat és
problémáikat
ismerem, illetve akit még nem is-
merek, szeretném megismerni és
meghallgatni az elképzeléseit a
környékről. Tenni akarok azért,
hogy fejlődjön, szépüljön és élhe-

tőbb legyen a kerület, a város és
végsősoron az ország.

MAGYAR KÁROLY
Független

ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁSOK
2024. június 9. Ideje a változásnak!
Védjük meg földünket, életterünket,
jövőnket! Olyan képviselő vagyok
és leszek, aki
esküjéhez hí-
ven csak a ceg-
lédiek és csak
a magyar nem-
zet érdekeit
szolgálja. Ma-
gyar érdek
nemzeti létünk szellemi és anyagi
feltételeinek a biztosítása! A magyar
jövő a magyar emberek kezében és
a magyar földben van! Bizalmukra
méltatlan nem leszek! Szolgálatra
jelentkezem! Magyar Károly áldo-
zatkész ceglédi hazafi.

TÓTHNÉ MAKÁCS
MÁRTA
Nép Pártján

TŐSGYÖKERES CEGLÉDI LAKOS
vagyok. Négy gyermekem mel-
lett többek között Mérlegképes
könyvelő, pénzügyi tanácsadó,
statisztikus, vállalkozó vagyok,
egyéb hiányosságaim pótlása
céljából április végén Adatvédel-
mi tisztviselő képesítést is meg-
szereztem. Célkitűzésem közé
tartozik a vá-
lasztókörzet
képviselője-
l ö l t j e k é n t ,
megválasztá-
som esetén
többek kö-
zött: Vissza-
szorítani, megszüntetni a költ-
ségvetésben a jelenlegi pénzpa-
zarlást, Budai úton a sebességha-
tár csökkentése, Öregszőlő fej-
lesztése, útépítések.

Nemzetiségi választási
konferencia

SZTOJKA ATTILA, ROMA kapcsolatokért
felelős kormánybiztos volt a vendége an-
nak a konferenciának, melyet április 17-
én tartottak a Kossuth Művelődési Köz-
pontban. A Nemzetközi Roma Szövetség
alelnöke a közelgő választások kapcsán
egyeztetett a Cigány Közösségek Szövet-
sége Pest vármegyei koordinátoraival, a
szervezet színeiben induló roma nemzeti-
ségi önkormányzati jelöltekkel. A
CIKÖSZ Pest vármegyei főkoordinátora
Jakab István, a Ceglédi Roma Nemzetisé-
gi Önkormányzat elnöke lapunknak el-
mondta: a rendezvényen a június 9-ei
nemzetiségi választáson induló jelöltekkel
megismertették a programjukat és a szer-
vezet rövid és hosszú távú céljait. Hozzá-
tette: a leszakadó rétegek felzárkóztatása,
az elhelyezkedési lehetőségek javítása, ta-
nodák létrehozása ugyanúgy fontos fel-

adat a roma nemzetiség felemelkedésé-
hez, mint a drogproblémák, vagy a meg-
élhetési bűnözés megfékezése.

Varga Mihály Cegléden
ÁPRILIS 10-ÉN VARGA MIHÁLY pénz-
ügyminiszter volt Cegléd vendége. Mint
elmondta: a magyar gazdaság idén visz-
szatér a növekedési pályára és fontos,
hogy minél többen vegyenek részt a jú-
nius 9-i választáson. A rendezvényen

jelentették be a Fidesz-KDNP ceglédi
képviselőjelöltjeit is.

LMP lista
ÁPRILIS 30-ÁN ADTA LE FÖLDI ÁRON az
induláshoz szükséges ajánlásokat, aki az
LMP – Magyarország Zöld Pártja színei-
ben méretetteti meg magát polgármester
jelöltként Cegléden.
- Nagy örömhír, hogy csapatunk mind a
10 ceglédi körzetben indít önkormányza-

ti képviselő jelöltet és személyemben most
polgármester jelöltet is. Minden jelöltünk
„zöld” és megbízható, jó ember, akiket
bátran ajánlok a választók figyelmébe. –
mondta el a képviselő, aki 15 éve politi-
zál a Lehet Más a Politika színeiben.
Korábban egy ciklusban Abonyban, majd
két cikluson át pedig Cegléden volt a kép-
viselőtestület tagja. Hozzátette: a legfon-
tosabb célja az indulással az ökopolitika
népszerűsítése és reméli, hogy szemlélet-
váltásra kerül sor a lakosság körében a
Föld, és közelebbi lakóhelyünk Cegléd
természeti értékeinek védelmében.

Pártszövetség alakult
MEGALAKULT A SZOCIÁLDEMOKRATA
és zöld szövetség Cegléden. Ez azt je-
lenti, hogy a Magyar Szocialista Párt, a
Demokratikus Koalíció, és a Párbeszéd
- Zöldek kéz a kézben, együttműködve
készülnek a változásra - írják közlemé-
nyükben.



Plakátrongálás
„A MAI NAP FOLYAMÁN, a körze-
temben két személy a plakátjai-
mat kezdte rongálni, melyet egy
kedves lakó jelzett iranyomba.
Sajnálattal figyelem, hogy bizo-
nyos személyek képtelenek a
tisztességes versenyre! Az illeté-
kesek nálam kérem jelentkezze-
nek egy elnézés erejére. Töreked-
jünk a tisztes versenyre!
Ne mocskoljunk, ne köpködjünk.
Emberek vagyunk és egy, a cél a vá-
ros fejlődése!” – írta közösségi olda-
lán Kollár Zoltán képviselőjelölt.

Baleset a 4-es úton
KÉT GYERMEK ÉLETVESZÉLYESEN
megsérült egy közlekedési baleset-
ben Ceglédnél vasárnap – közölte
az Országos Mentőszolgálat. Ösz-
szeütközött két gépkocsi Cegléd
térségében, a 4-es és a 401-es fő-
utak kereszteződésében. Az ütkö-
zés erejétől az egyik jármű az
árokba borult, a másik az úttesten
okozott forgalmi akadályt. A ceg-
lédi hivatásos tűzoltók áramtalaní-
tották mindkét kocsit, amelyekben

összesen nyolcan utaztak. A bal-
esethez a társhatóságok járművei
mellett egy mentőhelikopter is ér-
kezett, az érintett útszakaszt lezár-
ták a beavatkozás idejére. Két
gyermeket mentőhelikopterrel vit-
tek kórházba, egy felnőtt könnyeb-
ben sérült meg.

Lámpákat lopnak
MÁRCIUSBAN MÉG ÖRÖMMEL je-
lentette be Klément György ön-
kormányzati képviselő, hogy 15
szolárlámpával oldják meg a Köz-
tes utca közvilágítását a lakosság
kérésére. Ezek mindenki megelé-
gedésére jól működtek. A napok-
ban azonban már hat lámpát ellop-
tak a magas póznákról. Az ügyben
rendőrségi feljelentés történt.
- Ez egyszerűen fölháborító, bor-
zasztó, és szégyellje magát, aki
ezt tette. Egy vékony oszlopon
voltak, és elég magasan, tehát
nem is olyan egyszerű leszerelni
őket. Kérem a városrészben, a
környéken élőket, hogyha látnak
bármi gyanúsat, vagy akár egy
rendszámot fel tudnak jegyezni,
juttassák el hozzám. Azonnal in-
tézkedni fogok. – nyilatkozta a
városi televíziónak a képviselő.

Tűzesetek
KIGYULLADT EGY TELEPHELY ud-
varán lévő 210 négyzetméteres
raktár 60 négyzetméteres műhe-
lye Nagykőrösön, a Zsíros dűlő-
ben. Mire a tűzoltók a helyszínre
érkeztek, a műhely már teljes egé-
szében égett, a tűz az épület többi
részét is veszélyeztette. A nagy-
kőrösi önkormányzati, és a ceglé-
di hivatásos tűzoltók megakadá-
lyozták a tűz továbbterjedését,
több vízsugár segítségével eloltot-
ták a lángokat, majd átvizsgálták
a kiégett épületet. A tűzben egy
gázpalack felhasadt. – tájékozta-
tott Csámpai Attila tű. őrnagy, a
Pest Vármegyei Katasztrófavé-
delmi Igazgatóság szóvivője.

ÉGETT ÁPRILIS 30-ÁN az erdő alj-
növényzete Cegléd és Nyársapát
között. Más városokból is érkez-

tek tűzoltók, mentőautó, rendőrök,
polgárőrök is voltak a térségben.
Sűrű füst borította a környéket.
Sokan mentek ki a helyszín köze-
lébe, hogy a nézelődjenek, ettől
kocsisor torlódott fel a dűlőuta-
kon. Később lezárták a helyszínre
vezető utakat. Egy érintett tanya
tulajdonosa telefonon mesélte el,
úgy tűnt fel neki a vészhelyzet,
hogy egyszer csak menekülő er-
dei állatok tömegére lett figyel-
mes. Elmondása szerint a száraz
avar úgy égett, mint az olaj.

Szökött lovak és a
ceglédi rendőrök

CEGLÉDI RENDŐRÖKET riasztottak
két szökött paci miatt - egy
tápiószőlősi tanyához közeli legelő-
ről lógtak meg a jószágok. Őrmeste-
rek indultak, Kovács Viktóriának
különösen dobbant a szíve, hiszen
gyerekkora óta a lovaglás szerelme-

se. – adta hírül a Pest vármegyei
rendőrség közösségi oldalán.
Az eltűnés helyszínére érve társá-
val körbenéztek, az egyik föld-
úton friss patanyomokat vettek
észre. Nyomkereső gyaloglásuk
egy gyümölcsöshöz vezetett, ahol
megtalálták a békésen poroszká-
ló pejkókat. Míg a gazdát értesí-
tették, lezavartak egy rövid ismer-
kedést, barátkozást – gyorsan
ment, a rutinos rendőrnő hamar
megtalálta velük a közös hangot.
Ha már kantárnál voltak, Viki fel-

pattant az egyik hátára, a tulajdo-
nos a másikéra, aztán visszaüget-
tek eredeti felállítási helyükre, az
istállóba, míg a másik őrmester
kellő távolságból rendőrautóval
biztosította a „lovas menetet”.

Autót rongált, rabolt
A NAGYKŐRÖSI JÁRÁSI Ügyészség
vádat emelt egy férfi ellen, aki há-
rom nap alatt megrongált egy autót,
és megpróbált két embert kirabolni
Nagykőrösön.
A vádirat szerint az elkövető 2023.
december 1-jén nagykőrösi háza
előtt keveredett szóváltásba egy ko-
rábbi sérelem miatt vele haragos vi-
szonyban lévő férfival. A vádlott

kilépve ingatlanjáról egy kapával
közeledett a sértett felé, aki autója
mellett állt, de észlelve a veszélyt
beugrott a járműbe és tolatott. Az
elkövetőnek sikerült egyszer a ko-
csi motorháztetejére és szélvédőjé-
re ráütnie a kapával, mielőtt a sér-
tett elmenekült. Az autóban több
mint 100.000 forint kár keletkezett.
A fenti esetet követő napon a vádlott
meglátta egy ismerősét, amint éppen
kerékpározik. Mivel azt feltételezte,
hogy az ismerőse kikezdett a barát-
nőjével, ezért elhatározta, hogy azzal
leckéztetni meg, hogy kirabolja. A
sértettet leintette, majd felszólította,
hogy adja oda minden értékét, ami
nála van. A sértett közölte, hogy
nincs nála semmi. Erre a vádlott
nagy erővel, tenyérrel megütötte.
Mivel a sértett félt, hogy egyéb érték
híján kerékpárját kell odaadnia a
vádlottnak, gyorsan felpattant a bi-
ciklire és elmenekült.
A vádlott és ismeretlenül maradt tár-
sa 2023. december 3-án, éjszaka, a
nagykőrösi utcán beszélgettek, ami-
kor feléjük haladt kerékpárjával egy
– az elkövetővel csak köszönővi-
szonyban lévő – férfi. A vádlott és
társa elhatározták, hogy a férfi ke-
rékpárját megszerzik, ezért a vádlott
odaszólt neki, hogy álljon meg. Mi-
után a sértett leszállt a kerékpárról,
az ismeretlen személy ököllel arcon
ütötte. A sértett megijedt és visszaül-
ve a kerékpárra menekülni akart, de
a vádlott kitépte kezéből a kormányt,
majd megragadva a biciklit arrébb
tolta azt. A sértett tartott attól, hogy
a vádlott és társa tovább fogja bán-
talmazni, ezért elfutott a helyszínről.
A Nagykőrösi Járási Ügyészség
felfegyverkezve elkövetett garáz-
daság bűntette, rongálás vétsége,
valamint két rendbeli rablás bűn-
tette miatt emelt vádat a férfival
szemben, amelyből az első kísérle-
ti szakban maradt.

Fürdőszoba Szakáruház Cegléd
Csempék - Kádak - Kabinok - Parketták

Cegléd Alszegi u. 35.
T.: 53-310-285
M.: 70-368-2816
furdoszobaszakaruhaz.hu

Facebook: Fürdőszoba Szakáruház Cegléd

KÍNÁLATUNKBÓL:
Friss sertés- és marhahúsok, húskészítmények, belsőségek, disznótoros, füstölt áruk

Cegléd, Déli út 36/A Tel.: 06-30/4254-272
Nyitva: Hétfő: zárva - Keddtől péntekig: 6-1800 - Szombat, vasárnap: 6-1200
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Hírek

Fotó: MTI/Donka Ferenc

Fotó: Molnár Pál

INNOVATÍV
DIGITÁLIS
FOGÁSZAT

Kövess minket a Facebookon
és Instagramon is!

> Fogágybetegségek kezelése
> Esztétikus fogtömések, fogpótlások
> Fogsorok készítése
> Implantológia
> Fogsebészet
> Fémmentes fogpótlások
zirkonkerámiából rövid határidõvel

>Digitális röntgen diagnosztika
>Gyermekfogászat
> Fogszabályozás felnõtteknek is
>Garanciavállalás

Dr. Dombi Ábel,
Dr. Makai-Magoss Ágnes

Bejelentkezés csak telefonon!
Cegléd, Csíkos szél 9.
Tel.: 06-30/913-8226

dombidentalcegled@gmail.com,

www.dombi-dental.hu



Tisztelt Ingatlantulajdonosok!
Az alábbiakban tájékoztatjuk a hulladékgaz-
dálkodási közszolgáltatás igénybevételéről:
A hulladékról szóló 2012. CLXXXV. törvény
(továbbiakban: Ht.) értelmében minden ingat-
lan/telephely tulajdonosa, használója egyéb
birtokosa, köteles az ingatlan/telephely fekvé-
se szerinti településen kötelezően megszerve-
zett, a települési szilárd hulladék szállításával,
gyűjtésével, ártalmatlanításával kapcsolatos
közszolgáltatást igénybe venni.
A felhasználó személyében beállt változást a ré-
gi és új felhasználó együttesen köteles a válto-
zástól számított 15 napon belül a szolgáltatónak
bejelenteni. Felhívjuk a figyelmet, hogy a beje-
lentés elmulasztása esetén a régi és az új tulajdo-
nos a fennálló tartozás megfizetéséért, valamint
az abból eredő károkért egyetemlegesen felel!
Az ügyintézéshez az alábbi dokumentumok szük-
ségesek:
• ha az új felhasználó magánszemély:
a változást igazoló okirat (30 napnál nem régeb-
bi adásvételi vagy bérleti szerződés vagy 30 nap-
nál nem régebbi tulajdoni lap másolata), résztu-
lajdonos változás esetén 30 napnál nem régebbi
tulajdoni lap, személyi azonosságot igazoló ok-
irat;
• ha az új felhasználó gazdálkodó szervezet:
30 napnál nem régebbi cégbírósági bejegyzés
másolata, aláírási címpéldány vagy egyéni vállal-
kozói igazolvány;
• ha az új felhasználó területi, helyi államigazga-
tási és önkormányzati közigazgatási szerv:
alapító okirat, aláírási címpéldány;
• társasházzá alakulás esetén: társasházi alapító

okirat, közös képviselő megválasztásáról szóló
jegyzőkönyv;
• közös képviselő változás esetén: közös képvise-
lő választásáról szóló jegyzőkönyv, személyi
azonosságot igazoló okirat;
• elhalálozásnál:
halotti anyakönyvi kivonat másolata, jogerős ha-
gyatéki végzés, vagy 30 napnál nem régebbi tu-
lajdoni lap, személyi azonosságot igazoló okirat;
• Amennyiben az ingatlan több személy, szerve-
zet tulajdonában van, ez esetben szükséges min-
den tulajdonos hozzájárulása egy személy vagy
szervezet megjelölésével, akivel a szolgáltatási
szerződést megköthetjük. Amennyiben ez nem ki-
vitelezhető, úgy a honlapunkon Nyomtatványok
menüpont alatt található Nyilatkozat dokumentum
kitöltését szükséges csatolni a bejelentőlaphoz.
Amennyiben nem az ingatlan tulajdonosa kezde-
ményezi a szerződéskötést a tulajdonos(ok) hozzá-
járulása is szükséges, meghatalmazás formájában.
Fontos tudnivaló, hogy a közös edényhasznála-
tú társasházban lakó, egyedi, névre szóló hulla-
dékszállítási számlával rendelkező ingatlantu-
lajdonosok esetében az új tulajdonos mindaddig
„örökli” a korábbi tulajdonostól a litermegosz-
tás során a lakásra juttatott liter mennyiséget, il-
letve az annak megfelelő díjösszeget, amíg a kö-
zös képviselő/lakásszövetkezet írásos formájá-
ban a felosztás megváltozásáról nem tesz beje-
lentést a közszolgáltatónak.

A bejelentés megtételéhez szükséges bejelentő-
lap a honlapunkon Nyomtatványok menüpont
alatt található.
Együttműködésüket köszönjük!
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Ügyfélszolgálat és zsák értékesítés

Csodálatos Erdély
„Határtalanul!” program célja, hogy lehetőséget bizto-
sítson a magyarországi diákok számára, hogy megis-
merjék a határon túli magyar közösségeket és a törté-
nelmi Magyarország nevezetes helyszíneit. Az utazá-
sok során a fiatalok első kézből tapasztalhatnak meg
történelmi, kulturális és közösségi értékeket, erősítve

ezzel a nemzeti identitástudatot és összetartozás érzését.
A program különböző kirándulásokat finanszíroz, amelyek a
Kárpát-medencébe szerveződnek, így a résztvevők ellátogathatnak
például Erdélybe, Felvidékre, Kárpátaljára, a Vajdaságba vagy akár
Muravidékre is. Ezek a kirándulások általában magukban foglalják
a közös programokat, mint például iskolalátogatások, emlékhelyek
megtekintése és kulturális eseményeken való részvétel.
Erdély! Egy hely, amely történelmi varázsa és lenyűgöző termé-
szeti tájaival várja az utazókat. Minden nap tele van felfedezéssel
és kalanddal. A Ceglédi Táncsics Mihály Általános Iskola tanuló-
ival 5 napon keresztül mi is megtapasztaltuk ezt.
Kora reggelen indultunk a Táncsics Iskola hátsó kapujától, izga-
tottan várva, hogy felfedezzük Erdély csodáit. A határ átlépése után
első állomásunk Arad volt, ahol koszorúzással tisztelegtünk az ara-
di vértanuk előtt. Dévában egy rövid séta következett, amely lehe-
tőséget adott a vár megismerésére. A nap csúcspontja Vajdahunyad
volt, amely varázslatos hátteret biztosított a kora délutáni órákban.
Estére Parajdra érkeztünk, ahol vacsora várt. Ez már hagyományo-
san a töltelékes káposzta, ami a gyerekeknek nagyon ízlett. A szál-
lás elfoglalása után mindenki megérdemelt pihenőre tért.
A második napon egy helyi iskolát látogattunk meg, ahol betekintést
nyerhettünk az oktatás életébe. Természetesen a foci sem maradha-
tott ki. A parajdi és ceglédi gyerekek fergeteges focimeccset játszot-
tak. A nap fénypontja a híres parajdi sóbánya volt, ahol a sportolási
lehetőségeket kihasználva szívtuk magunkba a gyógyító sós levegőt.
A harmadik napot a Madarasi-Hargitán töltöttük, ahol a természet szép-
sége nyűgözött le minket. Induláskor még a fák virágzásba borultak, kel-
lemes tavaszi időjárás volt. Mire felértünk a célállomásra dermesztő hi-
deg és lábszárközépig érő hó fogadott. Hóesésben indultunk le a hegyről.
Orbán Balázs emlékhelye is mély benyomást tett ránk a méltán hí-
res székelykapu sorral. Farkaslaka és Korond falvai hagyományos
kézműves tevékenységeikkel kápráztattak el, és lehetőséget adtak
néhány egyedi, helyi kézműves termék megvásárlására.
A negyedik napot a természet jegyében töltöttük: a Békás-szoros lenyű-
göző sziklaformációi és a Gyilkos-tó sötét vize igazi különlegességek.
Kőrispatak falujában a Szalmakalap Múzeum adott otthont egy kis idő-
utazásnak, majd a napot a Szováta-tó mellett fekvő Medve-tónál zártuk.
Az utolsó napon a Tordai-hasadék szédítő sziklafalai között sétál-
tunk, majd Kolozsvár történelmi központjában barangoltunk, mi-
előtt végleg búcsút intettünk Erdélynék. Este érkeztünk vissza a
Táncsics Iskola kapujához, tele új emlékekkel és élményekkel.
Bízunk benne, hogy az évek óta tartó lehetőséggel a jövőben is tu-
dunk élni. Minél több gyereknek megmutatva ezeket a csodálatos
tájakat. RIMÓCZI GÁBOR igazgató

Belvárosi galamb-
állomány

MEGNÉZTEM A
LEGUTÓBBI testületi ülés
felvételét, ahol többek kö-
zött a belvárosi galambállomány
elszaporodásáról is volt szó.
Klément György képviselőtől el-
hangzott, hogy a galambok gon-
dot okoznak a mezőgazdaságnak
és a belvárosi lakóknak is, a leg-
jobb megoldás a problémára pe-
dig a galamb állomány gyérítése
lenne, de az örvös galamb nem
vadászható, Csáky András pol-
gármestertől pedig, hogy védett
madár.
Mindketten tévednek, mert az
Országos Magyar Vadászkamara
honlapján olvasható, hogy Ma-
gyarországon az örvös galamb
nem védett, vadászható madár.
Azt gondolom, érdemes lenne
mielőbb felvenni a kapcsolatot az
illetékeseknek a vadásztársaság-
okkal, hogy mire a vadászati
idény elindul (ami egyébként az
örvös galamb esetében augusztus
15 – január 31 között van) admi-

nisztratív ok ne akadályozza a
gyérítést.

Klément György
képviselő úrtól

az is elhangzik,
hogy a lakosság
panaszkodik, arra

hogy a gazdálkodók
durrogtatnak (gázágyú-

val) és így próbál-
ják meg elri-

asztani a földekről a galambokat,
és szerinte ezt joggal teszik. Ez-
zel szemben én azt gondolom
nincs az rendjén, hogy csak úgy
összevissza kényük-kedvük sze-
rint durrogtatnak. A gázágyú egy
korszerűtlen eszköz, van más le-
hetőség is a védekezésre, ami
nem zavarná a lakosságot. Lehet,
hogy konkrét jogszabály nem tilt-
ja a használatát, de attól még
egyéb jogszabályokat be kell tar-
tani a gázágyút üzemeltetőnek.
Továbbá ha lenne Cegléd város-
ának egy önkormányzat által elfo-
gadott zajrendelete azt is be kelle-
ne tartani, (egyelőre sajnos nincs,
volt régen, de 2009-ben hatályon
kívül helyezték, remélhetőleg ha-
marosan alkotnak majd újat.)
Összegezve, a gazdának joga van
védeni a vetést és a termést, de
nincs joga zavarni a lakosság
nyugalmát. KOVÁCS PÁL

Éjjeli harangszó
TUDJA VALAKI, HOGY MIÉRT ha-
rangoznak éjszaka fél kettőkor?
Nem az első eset. – tette fel a
kérdést a Ceglédi Panoráma fóru-
mában egy olvasónk, amelyre
többen helyeseltek, hogy ők is

t ö b b s z ö r
hallottak ha-
rangszót éj-
szaka. A
c e g l é d i
evangéliku-
sok tették
helyére a
r e j t é l y t :
„Szeretnénk
elnézést kér-
ni minden
ceglédi la-
kostól, főleg
azoktól, aki-
ket az elmúlt

napokban nem hagyott nyugod-
tan aludni az evangélikus temp-
lom harangja. Egy áramkimara-
dás miatt megzavarodott az auto-
matikus rendszerünk, ami miatt a
harang össze-vissza harangozott.
Egyenlőre nem tudtuk megoldani
a hibát, ezért áramtalanítottuk a
templomot, így most egy ideig
teljesen szünetel a harangozás.”
– írták a tájékoztatásban.

Olvasói levél Járhatatlan úttest
OLVASÓNK FORDULT LAPUNK-
HOZ problémájával: aszfalttörme-
lékkel töltötte fel az utat
Cegléden a Jáger dűlőben – vél-
hetőleg – valamelyik ott lakó.
A törmelék azonban járhatatlan-
ná tette az úttestet, így az ott köz-
lekedők az út szélén kerülve pró-

bálnának továbbjutni, de hogy
ezt megakadályozzák, az ott la-
kók újabb fa és egyéb akadályo-
kat helyeztek ki, így szinte közle-
kedésre alkalmatlanná vált az út.
Olvasónk elmondta, bár bejelen-
tést tett a polgármester hivatalnak,
de nem történt semmilyen intéz-
kedés és nem tudni, ilyenkor ki-
hez kellene fordulni, ki a felelős.

a
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Két Ungvári az
olimpián

CSALÁDI OLIMPIÁRA KÉSZÜL Ung-
vári Miklós ceglédi olimpikon. A
olimpiai ezüstérmes és háromszo-
ros Európa-bajnok magyar csel-
gáncsozó idén nyáron Párizsban
régóta áhított vágyát váltja valóra,
végre együtt vehet részt öccsével,
Ungvári Attilával a nyári játéko-
kon. Igaz, a fiatalabb Ungvári ver-
senyzőként, az idősebb már szak-
emberként, mint a magyar férfi
cselgáncsválogatott szövetségi ka-
pitánya utazik majd a francia fővá-
rosba. – számolt be a sportal.hu.
- Edzőként regisztrálva vagyok,
utazom. Az öcsém is ott lesz, ilyen
még nem volt, két Ungvári még
nem volt olimpián! Sajnos, együtt
indulni nem tudtunk, az volt az
igazán nagy közös álom, de azért
így, trénerként vele ott lenni is
nagy élmény lesz – vallotta be a
sportvezető a Dorko szurkolói
kollekciójának bemutatóján.

Sportnap az
óvodában

CSALÁDI SPORTNAPOT TARTOTTAK
a Lövész utcai óvodában. Tánc- és
sportbemutatók és természetesen a
legkülönbözőbb sportágak várták a
kicsiket és persze a felnőtteket is.

Megismerkedhettek több más mel-
lett a cselgánccsal, a kettlebellel,
rúghattak kapura és kézilabda is
várt rájuk. Két sportág között pe-
dig egészséges büfében válogat-
hattak a finom ételek közül.

Aranyérem
látványtáncban

A MAGYAR LÁTVÁNYTÁNC Sport-
szövetség által 2024. április 13-án
szervezett „Tiszafüred Területi Baj-
nokság – Kvalifikáció” versenyen
részt vettek a Ceglédi Református Is-
kola Tornakörének tagjai is, amelyen
Bajzáth Panka Sára és Horváth
Csenge 4.b osztályos tanulók cso-
portban arany minősítést értek el.

Fekvenyomó sikerek
REMEKÜL SZEREPELTEK parafek-
venyomóink a szlovákiai Bánov-
cében április 5. és 6. között meg-
rendezett nemzetközi bajnoksá-
gon: a zárónap végére két arany-,
három ezüst- és két bronzérem a
mieink mérlege, ezen kívül két
számban is új országos rekordot
döntöttek sportolóink. Az 54 kg-
osok között Szebenyi Gergő
ezüstérmet szerzett, 135 kg-os
eredménnyel, ami új junior orszá-
gos csúcsot jelent!

Vég Zsombor
Grand Slam-
bronzérmes!

NYOLCVANHÁROM ORSZÁG 531
judósa érkezett Tbiliszibe, a há-
rom napos grúz Grand Slamre, de
a magyar színeket ezúttal csupán
egy versenyző képviselte. A Ceg-
lédi VSE 100 kilogrammos judó-
sa, Vég Zsombor vállsérülése mi-
atti hosszú kihagyás után tért visz-
sza a nemzetközi színtérre, s bár
továbbra sincs száz százalékos ál-
lapotban, Tbilisziben öt meccset is
vívott, s a nap végén felállhatott a
dobogó harmadik fokára! Ezzel
Vég Zsombor nagy lépést tett a
párizsi játékok felé, nagyjából
száz pontnyira megközelítette a
direkt kvótás helyeket, s ha most
érne véget a pontvadászat, övé
lenne a mieinknek kiadható konti-
nentális kvóta. A kvalifikációs ve-
télkedés azonban még – egészen
júniusig – folytatódik, legköze-
lebb március utolsó hétvégéjén, a
török Grand Slamen lehet gyara-

pítani a pontokat, Antalyában vár-
hatóan népes magyar válogatott is
jelen lesz. judoinfo.hu

Egy hely,
a szívedhez közel

Várjuk kedves vásárlóinkat
továbbra is, folyamatosan

bővülő kínálattal,
mind a hazai,

mind a külföldi gyártók
termékpalettájáról!

Horgászkártya regisztráció
és állami engedély váltása

is lehetséges nálunk
gyors ügyintézéssel!

FISH
HUNTER

FISH HUNTER horgászbolt
2700 Cegléd, Kőrösi út. Vásártér volt Kishíd vendéglő!

Nyitva: Hétfő- péntek: 800-1700, szombat: 800-1200

Tel.: 70/383-1418 - E-mail: info@fishhunter.hu
Webáruház: www.fishhunter.hu
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